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УВАЖАЕМИ ЧИТАТЕЛИ, СЛЕДВАЩИЯТ БРОЙ НА „ЧЕРНОМОРСКИ ФАР“ ЩЕ ИЗЛЕЗЕ НА 10 НОЕМВРИ

Кои са новите 
общински 
съветници  
в Бургас
НА СТР. 3

Зеле или избори 
предпочетоха 
в Желязово
НА СТР. 6

В Приморско, 
Царево, 
Сунгурларе, 
Руен с нови 
кметове
НА СТР. 16 – 17

ИЗВЪН БУРГАС: 
Всяка пета 
бюлетина за 
общински съвет 
в областта е 
невалидна
НА СТР. 18

Николай 
Стоилов от 
СЕК подкрепя 
Иван Жабов 
за балотажа
НА СТР. 18
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Много съм 
„малък“, 
за да се нарека 
будител

Равносметката. Ниска избирателна активност и 
голям брой недействителни бюлетини белязаха вота

Димитър  
Николов 
с убеди-

телна 
победа 

на първи тур

В ОБЛАСТТА: 

11 общини 
избраха кмет 

от раз,
две отиват 
на балотаж
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Димитър Николов 
спечели кмет

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА, ГЕОРГИ РУСИНОВ

МЕСТНИ
ИЗБОРИ

Битката за Бургас.
60.49% подкрепиха идеите 
на градоначалника

„Благодаря, че приемате с любов и моите силни страни, но и моите недостатъци“, обърна се кметът към бургазлии          ФОТО: CHERNOMORIE.BG

Освен трагично ниска-
та избирателна ак-
тивност в Бургас 
този път се върна и 

друг малко позабравен феномен. 
Феноменът на недействител-
ните бюлетини. Определено 
липсата на машинен вот е ос-
новен виновник за възкресение-
то на този изборен мъртвец, 
твърдят някои анализатори.

Математиката показва, че 
от имащите право на глас  
175 336 души в общината до 
избирателните секции в топлия 
неделен 29 октомври са отишли  
63 395 бургазлии. Изразено в 
проценти, това са 35.98%, кое-
то е 

с цели 6% по-ниска  
активност от преходния 

местен вот през 2019-а.  

60 374 са гласували за общин-
ския съвет, а 8237 от тях са с 
недействителни бюлетини. 
Тоест всяка седма бюлетина, 
пусната в избирателните кутии 
на територията на общината, 
е невалидна. Това определено е 

притеснителен факт, който 
се появява именно по време на 
избори само с хартиена бюле-
тина. Изборни експерти комен-
тират, че най-честата грешка, 
допусната на този вот, е от-
белязването само на преферен-
ция в дясната страна на бюле-
тината без отбелязване на 
партия в лявата, което на 
практика прави бюлетината 
невалидна. 

Като казваме, че този фено-
мен се наблюдава в избори с 
изцяло хартиен вот, подкрепя-
ме това твърдение с резулта-
тите от предните местни 
избори в Бургас. Тогава от 
гласували 75 022 души за общин-
ския съвет с невалидни гласове 
са били 8881 – отново голям 
брой, или всяка осма бюлетина. 
На тези избори 1861 са посочи-
ли, че не подкрепят никого в 
изборите за общински съвет-
ници, 1777 са гласували по същия 
начин с кметската бюлетина.

В бюлетината за кмет на-
пример броят на недействи-
телните гласове тази година е 
много по-малък – 1319. Там 

обаче има само едно квадратче, 
което трябва да се отбележи, 
а именно това с името на кан-
дидата. И на базата на над 63 
хиляди гласували за градоначал-
ник 

малко над 1000  
недействителни е  

в порядъка на нормалното

През 2019-а за кмет са гласували 
75 210 души, а недействител-
ните бюлетини са били 2283. 

На последните парламентар-
ни избори с машина в областта 
са гласували 83 948, като нито 
един от тях не е отчетен като 
недействителен. 

Има ли обаче и друга причина?
Дните преди изборите бяха 

инфарктни покрай скандала с 
машините и зам.-министър 
Михаил Стойнов, за когото 
ДАНС изнесе доклад, че е снимал 
кода на машините и по този 
начин е компрометирал резул-
татите от машинния вот. 
Самият Стойнов обясни, че 
няма как вотът да бъде компро-
метиран, тъй като машините 
играят ролята по-скоро на 

принтер, т.е. избирателят 
вижда отразен на разписка вота 
си от машината.

„Тази сигурна среда, в която 
се извършва удостоверяването 
на машините, е сигурна не за-
щото в нея има някаква тайна, 
а защото софтуерът за гласу-
ване и машините за гласуване 
са обект на авторско право. В 
Изборния кодекс пише, че соф-
туерът за гласуване трябва да 
е с отворен код“, посочи той 
тогава, цитиран от БТА.

Въпреки това ЦИК забрани 
използването на машини на 
изборите, а решението на ко-
мисията беше атакувано пред 
ВАС. Първият тур от вота 
обаче се проведе само с харти-
ени бюлетини. Не липсваха 
обвинения, че с отстраняване-
то на машините 

се цели именно манипули-
ране на изборите чрез 

хартиените бюлетини 

В Бургас например се случи 
нещо много интересно, и то на 
колежката журналистка и про-

грамна директорка на „Дарик 
радио“ Диана Бедросян. В изби-
рателната секция ѝ дали попъл-
нена бюлетина за общинския 
съвет с вече избрана партия и 
преференция за даден кандидат. 
Обяснението на председателя 
на комисията пък, в която 
Бедросян гласува, било повече 
от абсурдно. Едва ли не са се 
опитали да изкарат, че вече е 
гласувала по този начин и е 
пожелала вотът ѝ да се анулира. 
Както казахме – 

абсурдно

Само ден след изборите ВАС 
отмени решението на ЦИК да 
се забранят машините, и така 
вторият тур в страната ще 
се проведе и с такъв вот. До-
кладът на ДАНС пък беше под-
ложен на сериозна критика, 
както и самата ЦИК, че е взела 
решението си именно на база 
него. Но по стара традиция 
„кучетата си лаят, керванът 
си върви“, а избори в България 
без скандали и съмнения за на-
меса са рядкост.

60.49% 
Димитър Николов вли- 

за за пети път в кметския 
кабинет на Бургас и за 
пореден път го прави от 
първи тур. 

На изборите миналата 
неделя той взе 60.49% от 
вота на бургазлии, като 
се оказа безапелационен 
лидер и отвя конкурен-
цията след себе си. 

Общо 37 552 души са 
гласували за него. Втори 
остана Константин 
Бачийски с 9.09%, а тре-
ти – Димитър Найденов 
със 7.86%. 

След това се нареждат 
Тодор Ангелов от „Въз-
раждане“ и Станимир 
Баев от БСП.

С рекордно ниска из-
бирателна активност 

бяха белязани тези избо-
ри – 35,98%.

Веднага след първите 
данни за победата си 
Николов заяви: „Благода-
ря на всички, които за-
станаха зад моята идея“. 
„Благодаря на всички 
бургазлии, които излязо-
ха и гласуваха на този 
вот, на тези, които ме 
подкрепиха и застанаха 
зад моята идея“, каза 
градоначалникът.

Като причини за ни-
ската избирателна ак-
тивност Николов видя 
политическата неста-
билност и серията от 
парламентарни вотове, 
които са отблъснали 
хората и са ги демоти-
вирали.

Възкресението на един изборен мъртвец
КОМЕНТАР

„ Благодаря! 
Благодаря, че ми давате възможност да се 
гордея с успехите на всеки един от Вас през 
следващите четири години! Благодаря, че ще 
отпразнуваме заедно следващия Никулден! 
Благодаря, че приемате с любов и 
моите силни страни, но и моите 
недостатъци! Благодаря, че ме 
приемате такъв, какъвто съм! Не 
знам дали ще бъда идеалният кмет, 
но Ви гарантирам, че ще съм този, 
на когото можете да разчитате! И 
ще направя всичко по силите си да се 
гордеете с Бургас, както аз се гордея с 
Вас! Благодаря за обичта, категоричността 
и доверието, бургаски хора! 
И аз съм с Вас! 

ГЕОРГИ РУСИНОВ
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за пети път 
ския стол

13 сили сглобиха интересен Общински съвет
Ясна е структурата на 

новия Общински съвет в 
Бургас, както и имената, 
които ще влязат в него. 

И този път преферен-
циалният вот сработи при 
някои политически партии 
и коалиции и отделни кан-
дидати пренаредиха лис-
тите. 

ГЕРБ без промени
Най-голяма политическа 

сила отново е ГЕРБ с 19 
общински съветници. При 
партията на Бойко Бори-
сов прагът за пренарежда-
не е голям и затова промя-
на в листата няма

Въпреки големия брой 
политически сили и коали-
ции все пак изглежда, че 
ГЕРБ ще си осигури необ-
ходимото мнозинство за 
гласуване в местния пар-
ламент. 

За целта им трябват 26 
съветници. Техните 19 
плюс тримата от КОД, 
които още в началото на 
кампанията заявиха, че ще 
подкрепят Димитър Ни-
колов за кмет, плюс Шера-
фет Мехмед от ДПС, 
който също коментира, че 
местното ръководство 
отново подкрепя досегаш-
ния градоначалник за избо-
рите, плюс Владимир Пав-
лов от СБОР и Бенчо 
Бенчев от „Граждани за 
общината“, които в пре-

дходния мандат често 
подкрепяха управляващите 
– и необходимите гласове 
са събрани.

Въпросителни
Отделно от това е 

интересно да се види как 
ще гласуват и държат съ-
ветниците от ПП – ДБ, 
които все пак на национал-
но ниво са в сглобка с ГЕРБ. 
Също не е ясно къде ще се 
позиционират представи-
телите на МИР. 

Подкрепа
В предходния мандат 

БСП и „Български възход“ 
често подкрепяха мнозин-
ството, когато според тях 
докладните и каузите са 
добри и си заслужават. 

Живко Табаков обикно-
вено е опозиционно настро-
ен, но в миналото и той е 
подкрепял управляващите 
с подобни мотиви. „Леви-
цата“ сега вкарва трима 
съветници. 

Сигурни
Единствените сигурни 

опозиционери засега изглеж-
да са СЕК и „Възраждане“, 
които са общо 7 съветни-
ци. 

Към тях, съдейки по 
предизборната им кампания, 
може да се включат и два-
мата представители на 
ИТН в Общинския съвет.

ГЕРБ
19 общински съветници
Севдалина Турманова,  
Иво Баев, Веселин Прене-
ров, Михаил Хаджиянев, 
Евелина Михалева, Георги 
Маринчев, Димчо Грудев, 
Тодор Йосифов, Георги 
Дракалиев, Лидия Бобчева, 
Елена Кокаларова, Диян 
Господинов, Иван Станев, 
Павел Чепов, Йордан 
Вълев, Димитър Сотиров, 
Ясен Проданов, Васил 
Загорчев, Боян Дяков

БСП
4-ма общински съветници
Станимир Баев, Чанко 
Мирчев, Явор Костов, 
Мадлен Мутафян
Вотът в БСП е преферен-
циален. Чанко Мирчев, 
Явор Костов и Мадлен 
Мутафян пренаредиха 
общинския председател 
Живко Господинов, 
Христо Панайотов и 
Георги Георгиев от 
предходния мандат.

ПП – ДБ 
4-ма общински съветници
Мартин Кръстев, 

Христина Хаджиатана-
сова, Дилян Георгиев, 
Красимир Калудов
При ПП/ДБ няма прена-
реждане.

„Възраждане“
4-ма общински съветници
Тодор Ангелов, Алексан-
дър Койчев, Виктория 
Върбанова, Мариян 
Иванов
Листата не се променя.

СЕК
3-ма общински съветници
Константин Бачийски 
(най-вероятно ще 
остане депутат), Иван 
Иванов, Стоян Царев, Ди-
ан Дунев (ако Бачийски 
остане депутат)

„Български възход“
Стоян Грозев, Мариела 
Кирова, Манол Тодоров
Приятна изненада с 
преференциалния вот е 
Мариела Кирова, сестра на 
бизнесмена Кристиян 
Киров. Тя пренареди 
листата на „Български 
възход“ и измести втория 
Манол Тодоров. Партията 
на генерал Стефан Янев 

изпраща трима в местния 
парламент.

„Левицата!“
3-ма общински съветници
Живко Табаков, Коста-
дин Андонов, Даниел 
Иванов
Преференциални изнена-
ди – Костадин Андонов 
измества Георги Сталев 
от второто място със 
силен личен резултат. 
Даниел Иванов от шесто 
място отива на трето.

КОД
3-ма общински съветници
Станимир Апостолов, 
Георги Манев, Светослав 
Тодоров
Един от царете на 
личния вот Георги Манев 
отново показа добър 
резултат. От последен в 
листата той се изстре-
ля до второто място. 

МИР
2-ма общински съветници
Иван Ненков, Мариета 
Тимнева-Рохова 
Мариета Рохова прена-
реди листата.

ИТН
2-ма общински съветници
Тодор Иванов, Стойко 
Андреев
Третият Стойко Андре-
ев успя да пренареди 
втория.

„Граждани 
за общината“
2-ма общински съветници
Бенчо Бенчев, Красимир 
Батилов
Силен преференциален 
вот събира и Красимир 
Батилов. Той пренареди 
Йордан Георгиев и отива 
в Общинския съвет 
заедно с лидера Бенчо 
Бенчев.

ДПС
1 общински съветник
Шерафет Мехмед

СБОР
1 общински съветник
Владимир Павлов

Шерафет Мехмед от 
ДПС и Владимир Павлов 
от СБОР допълниха 
бройката от 51 съвет-
ници. 

НОВИТЕ В ЛИСТАТА

Очаква се проф. Севдалина Турманова (вляво) отново да оглави местния парламент и в новия мандат                                     ФОТО: АРХИВ ЧФ
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Мнозинство. Градоначалникът със стабилен гръб в Общинския съвет

Тихомир Янакиев безапелационно взе вота в Созопол още на първи тур                                      ФОТО: ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

 
Име: Тихомир Янакиев 
Партия: МК „БСП за 
България, Български 
гласъ и ПП МИР“ 
Гласували 4358 души

 
Име: 
Станислав 
Губеров 
Партия: ГЕРБ 

 
Име: Георги Пинелов 
Партия: ИТН

ТОП 3
ЗА КМЕТСКИЯ 
СТОЛ 
В СОЗОПОЛ

FR
EE

PI
KБСП печели 9 места от 17 в Общинския съвет 

на Созопол и така си осигурява мнозинство в 
местния парламент, а Тихомир Янакиев – стаби-
лен гръб за следващите четири години. Шестима 
души вкарват ГЕРБ, а двама – ИТН.

 „БСП за България“/
КП „БСП за България“, 
МИР, „Български гласъ“ 
– 49.50% 
 ГЕРБ – 24.83% 
 ИТН – 14.43% 
 „Граждани 
за Общината“ – 5.42% 
 „Български възход“ – 
3.21%

ОБЩИНСКИЯТ  
СЪВЕТ В ЦИФРИ 

Крушевец
 място
Име: Мария Съзанова 
Дойнова 
Партия: ГЕРБ
Гласове: 39.85%

 място
Име: 
Милка Стамболиева
Партия: 
„БСП за България“
Гласове: 37.06%

Равадиново
 място
Име: Иван Пазвантов
Партия: ИТН 
Гласове: 46.14%

По-малко от 4% не стигна-
ха на ИТН кандидата да 
спечели на първи тур. 

 място
Име: Веселина Комитова 
Партия: 
„БСП за България“ 
Гласове: 27.39%

 място
Име: Стойчо Неделчев

Партия: ГЕРБ
Гласове: 26.47%

Росен
 място
Име: Иван Янев
Партия: 
„БСП за България“
Гласове: 47.70%

 място
Име: Иван Динев
Партия: ГЕРБ 
Гласове: 29.95%

Черноморец 

 място
Име: Росен Деспов
Партия: БСП 
Гласове: 44.72%

място 
Име: Ивайло Янчев
Партия: ИТН 
Гласове: 24.66%

 място
Име: Стоян Маринов
Партия: ГЕРБ
Гласове: 23.67%

БАЛОТАЖ
В четири населени места в общината ще се проведе 

втори тур за избор на кмет. В останалите пет 
кметове се поздравиха с победа от първия тур.

КОЙ КЪДЕ ПЕЧЕЛИ ПО НАСЕЛЕНИ МЕСТА

Тихомир Янакиев за втори път
в кметското кресло на Созопол

24.26% 

14.50% 
57.18% 

Зидарово
 място 
Име: Христо Бардуков 
Партия: „БСП за България“ 
Гласове: 50.43%/290 души

 място 
Име: Стойчо Петков 
Партия: ГЕРБ 
Гласове: 48,70%

Индже войвода 
Име: Атанас Димитров 
Партия: „БСП за България“ 
Гласове: 57,07%

Атия
Име: Румен Димитров 
Партия: „БСП за България“ 
Гласове: 59.14% 

Габър 
Име: Виолета Арабаджиева  
Партия: 
„БСП за България“ 
Гласове: 56,30% 

Тихомир Янакиев 
спечели изборите 
в Созопол още на 

първи тур. 
Това показаха 

резултатите на 
ЦИК при 100% 
обработени 

протоколи

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА, ГЕОРГИ РУСИНОВ

МЕСТНИ
ИЗБОРИ

НОВИТЕ В ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ

БСП, МИР, 
„Български гласъ“
 Тихомир Йорданов 
Янакиев
 Андрей Златков 
Николов
 Димитринка Николае-
ва Господинова
 Станислав Михайлов 
Стаматов
 Станимир Киряков 
Андонов
 Стамат Тодоров 
Стаматов
 Стилияна Здравкова 
Николова
 Петя Красимирова 
Маврова
 Ружди Якуб Мустафа
 
Тук ще влезе и следващи-
ят Стефан Христов на 
мястото на Тихомир 
Янакиев.
 

ГЕРБ
 Станислав Костадинов 

Губеров

 Светлана Янкова 

Лулева

 Димитър Щерионов 

Джунджуров

 Илиян Стефанов 

Стефанов

 Цветан Георгиев 

Иванов

 

ИТН
 Георги Леонидов 

Пинелов

 Желязко Иванов 

Иванов

 Диана Михайлова
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Иван Алексиев е 
новият стар кмет 
на Поморие
Развръзка. Четвърти мандат отсъдиха на опитния политик

Иван Алексиев от ГЕРБ 
спечели изборите в Помо-
рие, посочиха данните на 
Общинската избирателна 
комисия в града. Опитни-
ят политик събра 50.06%, 
или 4974 гласа.

Това ще е четвъртият 
му кметски мандат, като 
разликата между него и 
втория по вот Веселин 
Анестиев е близо 1400 
гласа.

CV
Политическата му 

кариера започва с ГЕРБ през 
2007 г. 42-годишният 
Алексиев е общински съ-
ветник, от януари 2008 
до юли 2009 г. изпълнява 
длъжността заместник-
кмет с ресор туризъм в 
Община Поморие. 

В първия мандат на 
управлението на парти-
ята – от 27 юли 2009 до 
ноември 2011 г., е народен 
представител в 41-вото 
народно събрание и замест-
ник-председател на Коми-
сията по околната среда 
и водите в институция-
та.

През октомври 2011 г. 
напуска парламента, за да 
се завърне в родното По-
морие като градоначалник. 
Поема местното управле-
ние непосредствено след 
Петър Златанов, който 
след двата си мандата се 
оказва не толкова любим 
и популярен сред съграж-
даните си. 

„Кмет на гражданите“
От законотворец по-

морийци го превръщат в 
успешен кмет с три ман-
дата зад гърба си, подкре-
пени със солиден брой из-
пълнени проекти. „Кметът 
на гражданите“ отново 

спечели подкрепата им за 
четвърти мандат на 29 
октомври.

Първенец
Припомняме, че през 

октомври 2019 г. Алекси-
ев влезе в надпреварата за 
местния вот с Никодим 
Стоянов („БСП за Бълга-
рия“) и Янчо Славов 
(местната коалиция 
„Движение 21“ („Алтер-
натива за българско въз-
раждане“ – АБВ). Резулта-
тът тогава беше 69.81% 
за Алексиев срещу скром-
ните 15.62% за Стоянов 
и 8.35% за Славов.

МОНИКА ИЛИЕВА

МЕСТНИ
ИЗБОРИ

 
Име: Иван Алексиев 
Партия: ГЕРБ
Гласували 4974 души


Име: 
Веселин Анестиев 
Партия: Земеделски 
народен съюз, коали-

ция „Продължаваме 
промяната“ – „Демо-
кратична България“, 
„Има такъв  
народ“) 

 
Име: 
Димитър Петков 
Партия: 
„Възраждане“

ТОП 3 ЗА КМЕТСКИЯ СТОЛ В ПОМОРИЕ

50.06% 

38.63% 

3.79% 

Иван Алексиев започва своя 
четвърти мандат в местната 
власт. Ангелина Мерджанова 
от „Български възход“ и Янчо 
Славов от „Левицата!“ полу-
чиха след него съответно едва 
2.15% и 1.87% от гласовете на 
поморийци. 3.49% избраха пък 
протестния вот да не подкре-
пят никого 

ФОТО: IVANALEKSIEV.COM

Личният вот – префе-
ренциалният – пренареди 
листата за общински 
съветници на местната 
коалиция ЗНС. 

Известният и уважаван 
хирург Христо Христов 
от четвърто място се 
изкачи до второ чрез лич-
ни преференции. Другата 
изненада дойде от Радостин 
Колев, който чрез личния 
си вот успя от седмо 
място (неизбираемо) да 
влезе в квотата от пет 
общински места в малкия 
парламент. Тази е причи-
ната Божидар Янушев – 
пети в общинската листа 
– да остане без място в 
ОбС – Поморие. 

Популярен
„Аз съм популярна фи-

гура в община Поморие, 
хирург с над 38-годишен 
стаж. За втори път вли-

зам в Общинския съвет на 
града. Първия бях като 
независим през 2003 – 2007 
г. Това е при инж. П. Зла-

танов“, обясни пред „Чер-
номорски фар“ д-р Христов. 

От думите му стана 
ясно, че е събрал над 300 
преференциални гласа. Той 
добави, че голяма част от 
възрастното население в 
община Поморие, гласува-

ло за него, е с невалидни 
бюлетини, защото е от-
белязан преференциалният 
му номер, но не е зачертан 
номерът на партията.

Разочарован
Вторият в листата на 

ЗНС д-р Христов сподели 
разочарованието си от 
местните избори. Коали-
цията е провела изключи-
телно позитивна кампания, 
целта ѝ – да няма полити-
чески фигури и влияния 
върху. Той припомни, че 
ЗНС е стартирала като 
гражданско сдружение, 
ангажирано изцяло с про-
блемите на хората.  

Христо Христов до-
пълни, че обмислят вари-
ант да се обявят за каси-
ране на изборите в с. 
Горица. Местната коали-
ция ЗНС се събра да умува 
по казуса. 

Съставът на ЗНС – петима 
общински съветници – в 
новия Общински съвет

101. ВЕСЕЛИН АТАНАСОВ АНЕСТИЕВ
102. МИЛЕН ТОДОРОВ МАНОЛОВ
103. НАЙДЕН ЩЕРИОНОВ ПУЛАКЕВ
104. ХРИСТО АЛЕКСАНДРОВ ХРИСТОВ
105. БОЖИДАР КОНСТАНТИНОВ ЯНУШЕВ
106. ЗАХАРИ ДИЯНОВ ТЕНЕВ
107. РАДОСТИН КОЛЕВ КОЛЕВ
108. ПЕТЪР ДИМИТРОВ КОСТАДИНОВ
109. БОЖАНКА АТАНАСОВА ТРЪПКОВА
110. АТАНАС ВЛАДИМИРОВ ТЕНЕВ
111. КАРАМФИЛА ИВАНОВА ДОБРЕВА
112. СЛАВИНА ЗДРАВКОВА ДИМОВА
113. ГЕОРГИ АТАНАСОВ ХАРИЗАНОВ 
114. МИЛЕН ГЕОРГИЕВ ДИМИТРОВ
115. ЩЕРИОН АПОСТОЛОВ АНДРЕЕВ
116. ЗДРАВКО РОЕВ РОЕВ
117. ЯНИ АЛЕКСИЕВ ЯНЕВ
118. ДИМИТЪР КОЛЕВ АСЪМОВ
119. ДИАНА ЕМИЛИЯНОВА ЧОРБАДЖИЙСКА
120. ФИЛИП МИТКОВ АНДОНОВ
121. СТОЯН ИЛИЕВ ХРИСТОВ

Личният вот пренареди листата за съветници

Първоначалният списък на ЗНС

1. ВЕСЕЛИН АНЕСТИЕВ
2. Д-Р ХРИСТО ХРИСТОВ 
(ПРЕФЕРЕНЦИАЛЕН ВОТ) 
3. РАДОСТИН КОЛЕВ 
(ПРЕФЕРЕНЦИАЛЕН ВОТ)
4. МИЛЕН МАНОЛОВ 
5. НАЙДЕН ПУЛАКЕВ

ЧФ

ГЕРБ
8 общински 
съветници 
 Адам Георгиев Адамов 
 Петя Янева Арнаудова 
 Георги Тошков Вражев 
 Никола Дяков Абрашев 
 Донка Георгиева 
Атанасова-Вранчева 
 Катя Аргирова 
Христофорова
 Илиан Христов Щерев 

 Иван Кънчев Дачев
ДПС
6-има общински 
съветници 
 Бейхан Али Муста-
фа 
 Сезгин Хасан 
Кадил 
 Фатме Ахмед 
Хюсеин 
 Юсеин Мехме-
дали Мехмедали 
 Назиле Сали Осман

 Невзат Ахмед Топал
Местна коалиция 
ЗНС
5-има 

общински съветници 
 Веселин Атана-

сов Анестиев 
 Милен 
Тодоров Мано-
лов 

 Найден Щерио-
нов Пулакев 

 Христо Александров 

Христов 
 Божидар Константи-
нов Янушев

„БСП за България“
2-ма общински 
съветници
 Никодим Стоянов 
Стоянов 
 Ива Димитрова 
Кусева 

НОВИТЕ В ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ

Четирипартиен общински съвет – три партии и една местна коалиция, ще работи за бъдещето на Поморие в 
следващите четири години. Най-голяма политическа сила отново е ГЕРБ, следвана от ДПС и изненадата на тези 
избори – местната коалиция ЗНС, която дебютира в общинската власт с 5 мандата.

ПЪРВО
В ЧФ
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Зеле или местни избори  
предпочетоха в Желязово
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Факт. Кметът Меджит Мехмед без конкуренция, за шести път е избран.  
Той е един от най-добрите, които отглеждат есенния зеленчук

ДОНА МИТЕВА

За зелето и изборите 
разговаряме с кмета на ка-
менското село Желязово 
Меджит Мехмед: Дали 
преди или след датата на 
вота трябва да се сложи 
предпочитаната от всички 
зимнина. Защо все по-малко 
стават декарите с български 
зеленчуци, защо младите си 
тръгват от селото – това 
са въпроси, на които отго-
вор дава човекът, избран за 
шести мандат

„Аз самият се въздържах 
да режа и доставям зеле на 
хората, които си поръчват 
преди изборите, за да не 
каже някой, че ги подкупвам 
със зеленчука. Нищо, че бях 
само аз кандидат за кмет 
на селото“, казва Мехмед и 
подчертава, че вотът е 
минал съвсем спокойно. 

А Желязово е едно от 
53-те населени места с над 
сто жители в Бургаско, в 
които имаше само по един 
кандидат за кмет.

Сега, когато за шести 
път вече е избран за кмет 
на Желязово,  от два –три 
дни се е отдал на бахчеван-
лъка и с усмивка потвърж-
дава, че в неговото село се 
произвежда най-хубавото 
зеле. 

Меджит, заедно с брат 
си гледат зеленчуци, обра-
ботват 10 – 15 декара, къ-
дето има и зеле. Казва, че не 
изборите, а топлото време 
е онова, което кара хората 
още да не бързат да пълнят 
каците. 

„Народът е казал, че като 
мине Димитровден, тряб-
ва да се слага зелето да 
втасва, ама то вижте 
колко е топло времето. Как 
да се слага зеле – ще втаса и 
превтаса за няколко дни. 
Затова и хората още не 
бързат. Макар да имаме 
много запитвания и пред-
варителни заявки от наши 
клиенти“, казва Меджит 
Мехмет.

На село Желязово се носи 
славата, че тук хората са 
земеделци, във всеки двор 
има трактор или оранжерия. 
Всички живеят в сговор и 
работят здраво. А за сгово-
ра показателни са джамията 
и църквата в центъра, 
които са една срещу друга. 
Тук всичко се прави с мерак.

„Малко останаха произ-
водителите – от 35 реги-
стрирани земеделски про-
изводители преди години, 
сега са 4 – 5 човека“, изказва 
болката си кметът и про-
дължава: „Трудно е – отиват 
с произведеното нашите 
хора на борсата, там едни 
проверки, едни изисквания. 

Мачкат ги и с цените на 
внесени от чужбина зелен-
чуци. Много млади хора 
оставиха всичко и излязоха 
да работят в чужбина. От 
500 – 600 декара, които се 
обработваха в землището 
на Желязово, сега са 60 – 80 
дка“.

Малко са и декарите, на 
които се отглежда зеле. 
Иначе реколтата е добра, 
въпреки сушавата година, 
а зелето „пие“ много вода.

„Когато годината е су-
шава и си принуден да по-
ливаш, е по-добре“, разкри-
ва тънкости от занаята 
Мехмет: „не е като да 
ливнат едни дъждове и зе-

лето да изгние. Така сушата 
я контролираме чрез поли-
ването“.

Въпреки че реката е пре-
съхнала, всеки, който има 
зеленчукова градина, има и 
водоизточник – бити са 
сонди и от тях се полива.

Цената на зелето и на 
едро, и на дребно в момента 
е 1.20 за килограм.

Понеже тази година по 
Димитровден се ходи още 
на плаж, производителите 
се въздържат масово да 
режат зеле още. До края на 
седмицата се очаква вече да 
започнат интензивно да 
работят по изпълнението 
на предварителните заявки.

Преди години Меджит 
Мехмет и двамата му бра-
тя са имали до 170 декара 
със зеленчуци. Единият им 
брат се е отказал. Сега имат 
10 – 15 декара. Уморени са 
от различните документи, 
които трябва да предста-
вят за онова, което произ-
веждат. 

Знае се, че тук, в Желя-
зово, хората са със златни 
ръце и златни сърца – вра-
тите не се заключват, 
всичко правят заедно, няма 
ежби, кражби. Организират 
си тържества и инициати-
ви. 

А това, че кметът може 
не само да отглежда зелен-

чуци, а и да готви прекрас-
но, показва фактът, че 
наскоро бе гост в Бургас в 
етнокухнята на музея, 
където показа как се готви 
арнаут джигер, а преди 
това е правил и вълшебно 
агнешко.

Болката на дългогодиш-
ния кмет – а в сегашната 
ситуация и бъдещ за след-
ващите четири години, е в 
това, че селото опустява. 
„Преди 10 – 15 години всяко 
семейство се занимаваше с 
производство на зеленчуци. 
Дворовете бяха пълни с 
деца и млади хора, сега всич-
ко започва бавно да запус-
тява“, казва Мехмет.

Сериозен спад на засадените зеленчукови площи отчитат 
от Аграрното министерство. Само за година масивите 
със зеле намаляват с над 60%. Явно зеленчуците напускат 
родните полета. Все повече производители се отказват 
от зеленчуковите култури.

Меджит Мехмет приготви вълшебно агнешко по време на откри-
ването на обновения етнографски музей в Бургас              ФОТО: ФБ

Кметството 
на село Желя-
зово 
ФОТО: УИКИПЕДИЯ Храм „Св. Димитър“   ФОТО: УИКИПЕДИЯ

В началото на седмицата в Етнокухнята на Етнографския музей бе сложено 
Музейно кисело зеле. То бе направено по рецепта на Тодорка Атанасова от село 
Желязово, а нейни чираци бяха д-р Милен Николов (в средата) и Янчо Тодоров.  
Кръстачката бе от лозовата асма  на музея                   ФОТО: РИМ-БУРГАС

Лехи със зеле                     ФОТО: SHUTTERSTOCK
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ИСТОРИЧЕСКА ПОБЕДА

62.49% доверие получи старият нов 
кмет на община Айтос 

През 2019 г. Васил Едрев 
беше първият кмет в 
историята на Айтос, 

получил доверие за трети ман-
дат, при това на първия тур 
на местните избори. На Мест-
ни избори 2023 Васил Едрев 
отново срази конкуренцията. 
На първия тур на изборите 
получи резултат два пъти по-
висок от общия сбор на гласо-
вете, подадени за останалите 
четирима претенденти за 
кметския стол. С резултат от 
62.49%, Васил Едрев отново 
влиза в Общината за четвърти 
управленски мандат. 

Вижте доверието, което 
получи всеки един от петима-
та кандидати за кмет на Об-
щина Айтос:

Васил Иванов Едрев – 62.49%, 
6580 гласа.

Недялко Димитров Стоянов 
– ПП СЕК – 1.21%, 127 гласа

Апостол Господинов Божиков 
– „Възраждане“ – 1.76%, 185 
гласа.

Салих Мехмед Метраш – ПП-

ДБ – 7.24%, 762 гласа
Даниела Димитрова Алаку-

шева – независим – 24.50%, 2580 
гласа.

Още резултати от 
Местни избори 2023  
в община Айтос –  
на стр. 2 и 3

Айтозлии почетоха  
с цвете и поклон 

първоучителя

На 1 ноември в двора на 
храм „Св. Димитър“ айтозлии 
отдадоха почит на дейците 
на Възраждането, които 
будеха народа ни в дните на 
робство и го водеха към 
просвета и национална сво-

бода. С поклон пред памет-
ната плоча, поставена на 
мястото, на което първо-
учителят Господин Димов 
Бъчеваров е открил първото 
българско училище в Айтос, 
бяха положени венци и цветя 
на преклонение към всички 
онези българи, допринесли за 
пробуждането и запазването 
на българското самосъзнание. 

Тази година за общото 
вълнение пред делото на 
българските просветители, 
книжовници, революционери 
и будители на възраждащия 
се български национален дух, 
допринесе литературно-
музикалната програма на 
учениците от Основно 
училище „Атанас Манчев“ 
– Айтос с директор Силвия 

Томова.
Под ръководството на 

преподавателите Донка 
Аврамова и Светла Желева 
възпитаниците на учили-
щето накараха „душите и 
сърцата да трепнат за ху-
бавото, националното, 
идеалното“. Присъстващи-
те бяха впечатлени от за-
помнящия се поетичен 

разказ за бележити личности, 
свързани с историята на 
България. 

Зам.-кметът на община 
Айтос Мариана Димова 
поздрави учениците, дирек-
тора и преподавателите за 
традиционното им участие 
в празника на народните 
будители и за изключител-
но съдържателната и емо-

ционална програма тази 
година.

Община Айтос и ОУ 
„Атанас Манчев“ благодарят 
на СУ „Христо Ботев“ за 
„най-доброто озвучаване“, 
за ангажираността и отго-
ворното отношение при 
организирането на един от 
най-българските празници.

НП

Участниците в програмата от ОУ „Атанас Манчев“ с директо-
ра Силвия Томова

Айтос празнува Деня на народните будители в двора на храма Цветя за първоучителя    ФОТО: НП

За Деня на будителите в Айтос – ОУ „Атанас Манчев“ 
впечатли с патриотична програма 

На първи тур – четвърти мандат 
за кмета Васил Едрев

Васил Едрев  
с категорична  

победа на 
първия тур

Председателят на ОИК – Айтос Силвия Желева (вдясно) на старта на 
предизборния маратон

ФОТО: НП
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13 села си избраха кмет, балотажи ще има 
в две – Карагеоргиево и Дрянковец

Резултатът след първия тур – ГЕРБ с кметове на 9 села, ДПС спечели в 4

На местните избори на 29 
октомври основно две партии 
се състезаваха за кметските 
столове в селата – ПП ГЕРБ и 
ДПС. „БСП за България“ и 
„Българска социалдемокрация 
– Евролевица“ имаха по един 
кандидат, съответно в села-
та Дрянковец и Тополица. 

След първия тур резултатът 
е в полза на ПП ГЕРБ с избрани 
кметове на 9 села, ДПС печели 
изборите в 4 населени места. 
В две от 15 населени места, в 
които се провеждат избори 
за местен кмет, ще има вто-
ри тур. В село Дрянковец на 
избори отново отиват кан-
дидатите на „БСП за България“ 
и ДПС. В Карагеоргиево на 5 
ноември сили ще премерят 
кандидатите ПП ГЕРБ и ДПС.

В две от населените места 
за кметското място спориха 
по трима кандидати. В село 
Тополица Юри Петров Миля-
ков – ПП ГЕРБ, се изправи 
срещу Джихан Иляз Салим от 
„Българска социалдемокрация 
– Евролевица“ и кандидата за 
кмет на ДПС Нихат Али Ариф. 
Миляков получи категорич-
ното доверие на тополчани с 
резултат 72.13% – 305 гласа, 
от общо подадените 495 
действителни гласове. Пре-
тендентът на ДПС събра 71 
от гласовете – 14.03%, а 
Джихан Салим – 11.66%.

Второто населено място 
с трима кандидати за кмет е 
малкото село Дрянковец, 
което не излъчи кмет на пър-
вия тур. Надпреварата беше 
между Павел Валентинов 
Касабов – „БСП за България“, 
Севие Кадир Пехливанова – ПП 
ГЕРБ и Мухарем Бейямин Ахмед 
от ДПС. Първи резултат има 

кандидатът на ДПС – 48.28% 
– 42 гласа, следван от Павел 
Касабов – 34.48% – 30 гласа, и 
Пехливанова – 17.24% – 15 
гласа, при подадени общо 87 
действителни бюлетини. 
Спорът за кметското място 
в Дрянковец ще се реши на 
втория тур тази неделя. 

Напрегната и успешна за 
кандидата на ПП ГЕРБ Межди 
Юсеин Ахмед беше битката 
за село Мъглен. С 54.49% – 352 
гласа, Ахмед взе кметското 
място от Айше Али Хасан от 
ДПС – 44.74% – 289 гласа.

И в село Черноград спорът 
за кметството има решение. 
Новият стар кмет е Юмер 
Али Иляз от ПП ГЕРБ. С 55.36% 
– 191 гласа, той спечели кмет-
ското място срещу Ремзие 
Ремзиева Мюмюн от ДПС – 
42.90%, 148 гласа.

В село Чукарка кандидатът 
за кмет на ПП ГЕРБ Севим 
Хюсеин Мустафа пребори със 
сериозна разлика – 72.51% – 240 
гласа опонента си от ДПС 
Ибрахим Исуф Юмер – 25.68% 
– 85 гласа.

Кандидатът на ПП ГЕРБ, 
досегашният кмет на село 
Караново Николай Радков 
Ненков има смазваща предни-

на от 82.40% – 206 гласа, и с 
лекота успя да победи канди-
дата на ДПС – Хаккъ Исуфов 
Исуфов – 16.00% – 40 гласа.

В село Карагеоргиево Метин 
Нихатов Латифов от ПП ГЕРБ 
получи 9 гласа по-малко – 319, 
от кандидата на ДПС Калбие 
Сеид Хюсеин – 328. Кой да е 
кмет на едно от най-големи-
те села в общината, местни-
те ще решат на втория тур.

Адем Ереджеб Аптула от 
ДПС печели изборите за кмет 
в село Малка поляна с 53.33% 
– 136 гласа. Опонент за кмет-
ския стол му беше Ферадие 
Назиф Халил от ПП ГЕРБ – 
45.88% – 117 гласа.

Младият Халил Хюсеин 
Осман от ПП ГЕРБ убедител-
но се наложи в битката за 
село Зетьово – 59.211% – 90 
гласа. Резултатът му е с 
близо 20 процента над конку-
рента от ДПС Ибрям Рамадан 
Ахмед – 40.13% – 61 гласа.

В шест населени места в 
община Айтос имаше по един 
кандидат за кметството. На 
практика, новите кметове 
на Пирне, Пещерско, Съдиево, 
Черна могила, Раклиново и 
Поляново бяха ясни дни преди 
вота. 78.95% от действител-

ните гласове – 45 гласа, полу-
чи в деня на изборите Байрям 
Али Муталиб от ДПС и без 
конкуренция спечели пореден 
кметски мандат в село Рак-
линово.

И досегашният кмет Ферад 
Мюмюн Тахирюмер от ДПС 
се състезаваше сам за кмет 
на село Поляново и получи 180 
действителни гласа на 29 
октомври. Доверие от 273 
гласа има и старият нов кмет 
на село Пирне, Манчо Паскалев 
Железов от ПП ГЕРБ, който 
получи 94.14% от действи-
телните гласове на пирненци. 
С един процент по-висок 
резултат се поздрави Юсеин 
Юсеин Юсеин от ДПС – с 
95.15% – 198 гласа. Юсеин ще 
е за пореден мандат кмет на 
село Черна могила. Катего-
рична е и победата на Мехмед 
Ереджеб Мустафа от ПП 
ГЕРБ, който получи всички 
303 гласа и вече е кмет на 
село Пещерско.

Щерион Марков Щерионов 
от ПП ГЕРБ ще има пореден 
мандат в село Съдиево – 193-ма 
излязоха да гласуват, въпреки 
че Щерионов нямаше конкурент 
за кметското място.

НП

Точно в 7.00 часа 50 секцион-
ни избирателни комисии и 
една подвижна СИК старти-
раха изборния ден в община 
Айтос. От 50 СИК, 27 бяха с по 
9 членове, 23 основни секцион-
ни комисии – с по 7 членове. 

„Всички секции бяха отво-
рени навреме, всички членове 
на СИК е явиха. Много стрикт-
ни и изпълнителни са ангажи-
раните с изборния ден в общи-
на Айтос. Вотът протича 
спокойно, надяваме така да е 
до края на деня“, каза предсе-
дателят на СИК Силвия Же-
лева.  

Общият брой на избирате-
лите в избирателните списъ-
ци е 25 094. Айтозлии гласува-
ха с две бюлетини – за кмет 
на община и за общински съ-
ветници. В 15 населени места 
бюлетините бяха три – за 
кмет на община, кмет на на-
селеното място и общински 
съветници. В с. Лясково не 

избираха кмет на населено 
място.

Драма с машините в Айтос 
нямаше. Машини за гласуване 
в Айтос не пристигнаха, об-
щинската администрация не 
предостави ролките за машин-
но гласуване на членовете на 
СИК.

Още сутринта стана ясно, 
че в едно от населените места 
на общината е имало урна за 
гласуване, която членовете на 
СИК облепили с непрозрачна 
хартия, с цел да опазят тай-
ната на вота. ОИК даде ука-
зание да я запечатат, и съглас-
но разпоредбите на ИК – да 
ползват друга, прозрачна кутия. 
Това не прави бюлетините в 
непрозрачната кутия недей-
ствителни и те са преброени 
в края на изборния ден. ОИК 
– Айтос реагира навреме и 
вотът в населеното място 
протече спокойно и според 
изискванията.

Нямаше опашки пред избор-
ните секции в града, местният 
вот в общината протичаше 
спокойно. Малко и без послед-
ствия бяха сигналите за нару-
шения и агитация пред СИК-
овете.

В края на деня броят на 
намерените в кутиите бюле-
тини, подадени за кандидат-
ските листи на партии и ко-
алиции, беше общо 11 135, от 
които 2254 недействителни, 
а с отбелязан вот „Не подкре-
пям никого“ – 207. Общият 
брой на действителните 
бюлетини, подадени за канди-
датските листи, беше 8674. 
При избора на кмет на община 
броят на намерените в кути-
ите бюлетини е 11 272, от тях 
недействителни – 743, а с 
отбелязан вот „Не подкрепям 
никого“ – 295. Общият брой не 
действителните бюлетини 
за кмет са 10 234.

НП

2254 недействителни бюлетини за общински съветници  
на вота в община Айтос

Рано сутрин-
та в СИК13

Спокоен 
изборен ден в 
Айтос
ФОТО: НП

Село Тополи-
ца си избра 
кмет – досе-
гашният, Юри 
Миляков

В Кметство село Караново отново влиза Николай Ненков

В неделя балотаж в Дрянковец

В Съдиево си искат Щерион Щерионов   ФОТО: НП



Новите общински съветници 
на Айтос, мандат 2023 – 2027
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ПП ГЕРБ с 13 съветници, ДПС с 8 избрани, три нови за Айтос 
политически сили в местния парламент

29 са новите об-
щински съвет-
ници, които ще 

творят местните наред-
би и правилници и ще 
взимат важните решения 
за хората от общината 
през мандат 2023 – 2027. 
Шест политически сили 
ще имат свои представи-
тели в местния парламент 
през следващите четири 
години. 

Седем от новоизбрани-
те за първи път ще седнат 
зад банките в заседател-
ната зала, 22-ма от съвет-
ниците ще гласуват ре-
шения за втори, трети 
или четвърти мандат.

ПП ГЕРБ е първа поли-
тическа сила в новия 
Общински съвет и запазва 
броя на съветниците си 
от предходния мандат – 
13. Втора политическа 
сила отново е ДПС – 8 са 
съветниците на Движе-
нието, с един повече от 
мандат 2019 – 2023. С 
двама по-малко са общин-
ските съветници на БСП 
за България – трима се 
класираха за новия местен 
парламент.

По двама общински 
съветници ще имат „Бъ-
деще за Родината“ и Бъл-
гарска социалдемокрация 
– Евролевица. Един ще е 
представителят на ПП-
ДБ в новоизбрания местен 
законодателен орган. 

Дамите са четири, доми-
нира силният пол с 25 
представители.

Редом с ГЕРБ, ДПС и 

БСП ще са три нови за 
Айтос политически сили 
с общо петима съветници, 
от които само един ще е 

с първи мандат – „Бъдеще 
за Родината“, „Българска 
социалдемокрация – Евро-
левица“ и Коалиция ПП-ДБ.

Вижте избраните 
общински съветници
(по азбучен ред)

Атанас Маринов Маринов – БСП ЗА БЪЛГАРИЯ
Бехчет Ремзиев Емурлов – Движение за права и свободи – ДПС
Борис Димитров Димитров – БЪДЕЩЕ ЗА РОДИНАТА
Георги Петров Янев – БЪДЕЩЕ ЗА РОДИНАТА
Дафина Георгиева Петкова-Георгиева – ПП ГЕРБ
Дениз Ремзи Хайрула – Движение за права и свободи – ДПС
Дечо Димитров Коешинов – ПП ГЕРБ
Димитър Русев Колев – ПП ГЕРБ
Евгени Георгиев Петров – ПП ГЕРБ
Ереджеб Аптали Ахмед – Движение за права и свободи – ДПС
Женя Кирилова Пеева – ПП ГЕРБ
Здравко Костов Костов – ПП ГЕРБ
Иван Дочев Иванов – ПП ГЕРБ
Красимир Недков Енчев – ПП ГЕРБ
Милен Димитров Минчев – ПП ГЕРБ
Милена Янева Куртова-Радева – БСП ЗА БЪЛГАРИЯ
Пенчо Николов Желев – ПП ГЕРБ
Петър Валентинов Хараламбов – ПП ГЕРБ
Пламен Дойнов Чолаков – БСП ЗА БЪЛГАРИЯ
Рамадан Бехчет Нуретин – БЪЛГАРСКА СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ 
– ЕВРОЛЕВИЦА
Рамадан Наазим Мустафа – Движение за права и свободи – ДПС
Ремзи Мехмед Ахмед – БЪЛГАРСКА СОЦИАЛДЕМОКРАЦИЯ –  
ЕВРОЛЕВИЦА
Ружди Хасан Ахмед – Движение за права и свободи – ДПС
Салих Мехмед Метраш – КОАЛИЦИЯ ПРОДЪЛЖАВАМЕ 
ПРОМЯНАТА – ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ
Седа Фикри Али – Движение за права и свободи – ДПС
Сезер Севгин Шабан – Движение за права и свободи – ДПС
Стоян Иванов Стоянов – ПП ГЕРБ
Фикри Салим Ахмед – ПП ГЕРБ
Юзджан Фаик Юмер – Движение за права и свободи – ДПС

СИК14
ФОТО: НП

В СИК 7 по обед 
е спокойно

44,38% от  
избирателите  
са гласували за  

общински съветници

БСП ЗА БЪЛГАРИЯ – 
8,52%, 739 гласа

ПП СРЕДНА ЕВРОПЕЙСКА 
КЛАСА – 0,67%, 58 гласа

ПП ГЕРБ – 40,43%, 3507 

гласа
ПП БЪЛГАРСКИ ВЪЗХОД 

– 0,62%, 54 гласа
ПП ИМА ТАКЪВ НАРОД 

– 2,49%, 216 гласа

БЪДЕЩЕ ЗА РОДИНАТА 
– 6,31%, 547 гласа

ВЪЗРАЖДАНЕ – 2,28%, 
198 гласа

БЪЛГАРСКА СОЦИАЛ-
ДЕМОКРАЦИЯ – ЕВРОЛЕ-
ВИЦА – 7,38%, 640 гласа

Движение за права и 
свободи – ДПС – 25,50%, 
2212 гласа

НАЦИОНАЛНО ДВИ-
ЖЕНИЕ ЗА ПРАВА И СВО-
БОДИ – НДПС – 2,19%, 190 
гласа

КОАЛИЦИЯ ПРОДЪЛ-
ЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА – 
ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГА-
РИЯ – 3,61%, 313 гласа

Общият брой на дейст-
вителните гласове, пода-
дени за кандидатските 
листи е 8674, а процентът 
на гласувалите избиратели 
е 44,38%.

„Балджиеви 91“ ООД
„Айтос Автотранспорт“ 
ЕООД
Кооперация производителна 
КООП
„Кокала“ ЕООД
„Бошнаков“ ЕООД
„ЗСК Лозово“ АД
„Агрокорн“ ООД
Кооперация „ЗК Сила“
Атанас Желязков Качулков
„Мурад 61“ ООД
„Деметра“ ООД
к-с „Звезда“ с.Съдиево - „Дрийм 
Рилакс Сейнт Джордж“ ЕООД
Георги Петров Янев - об-
щественик
Кооперация „ВККЧЗС АЕТОС“
„Симпто“ АД

„Оги старт“ ЕООД
„Фиоре“ ЕООД
Сдружение „ЛРД Сокол“
„Орел 2001“ ООД
„Медицински център 1 Айтос“ 
ЕООД
ЕТ „Металпласт - Димо 
Найденов“
ЗКПУ „Житен клас“
Георги Манолов Георгиев 
Тодор Йорданов Манев
„Десий“ ЕООД
„Ди Ем Жи 72“ ЕООД
„Дядо Данчо“ ЕООД
Василка Стоянова Таскова
Евгени Георгиев Петров
ЕТ „Моряшка среща-Левен 
Халачев“

С благодарност към 
спомоществователите  
на празничните прояви  
за Димитровден 2023

МЕСТНИ ИЗБОРИ 2023 В ОБЩИНА АЙТОС

Какво е разпределението на гласовете 
по кандидатски листи?

В Айтос 
изборите 
приключиха
ФОТО: НП
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Злато и бронз за акробатите  
от КСА „Ейнджълс”

ВЕСЕЛА ЗАХАРИЕВА

Спортистите от КСА 
„Ейнджълс“ – Айтос 
взеха участие в между-

народния турнир по спортна 
акробатика в гр. Майнц – Гер-
мания. Състезателите заво-
юваха два златни и един 
бронзов медал в най-малките 
възрастови групи, а те са от 
6 до 12 г. и от 8 до 14 г. 

Надпреварата беше изклю-
чително оспорвана, но „Анге-
лите“ от Айтос показаха 
отлични умения и артистич-
ност на квадрата. В състеза-
нието участваха 7 държави 
– България, Германия, Швей-
цария, Шотландия, Англия, 
Италия и Великобритания. 

С най-висока оценка сред 
женските двойки бяха Наталия 
Янкова и Елис Рафет – 24.360. 
Само 0.04 не достигна на на-
шите момичета да грабнат 
голямата купа, която отиде 
при женската тройка на Гер-
мания, които имаха резултат 
24.400. „Изключително съм 
горда и щастлива от успеха на 

тези деца, убедена съм, че им 
предстоят още много победи. 
Те показаха завидни умения, 
характер, дисциплина и пси-
хика. Играха с много хъс и 
представиха страната ни 
достойно“, сподели Дида Гру-
дева – старши треньор на КСА 
„Ейнджълс“. 

МЕДАЛИСТИ СЪСТЕЗАТЕЛИ: 
Женска двойка 8-14: Наталия 

Янкова и Елис Рафет – златен 
медал. Мъжка четворка 8-14: 
Иван Тенев, Рухиджан Али, 
Митко Адем, Онур Смаил – 
златен медал. Женска двойка 
6-12: Айше Ахмед и Севда Сю-
лейманова – бронзов медал. 

Отлично представяне на 
възраст 6-12: Женска тройка 
– Дарена Генчева, Велислава 
Калинова, Иванина Михова 

Смесена двойка – Тома Антонов 
и Крисия Петрова. Мъжка 
двойка – Живко Христов и 
Емануел Генчев, на възраст 
8-14: Женска тройка – Клара 
Дживанова, Виктория Дими-
трова, Леман Аптула и на 
възраст 8-15 Женски двойки 
– Иванина Казакова и Йоана 
Димова и Моника Маринчева 
и Ралица Дачева 

СПЕЦИАЛНИ БЛАГОДАР-
НОСТИ към фирма „Десий“ 
ЕООД, фирма „Ники 73“ЕООД 
– Николай Мърмъров, фирма 
„Спорт лайн елит“, Ирина 
Вътева – директор на СУ 
„Никола Вапцаров“, Даниела 
Алакушева, Радостин Ташев, 
Дарина Ташкова-Георгиева, 
Георги Янев, Мая Христова. 
Това са хората, които повяр-

ваха в „КСА Ейнджълс“ и ни 
подкрепиха безусловно. Специ-
ални благодарности и на роди-
телите, които бяха до отбо-
ра неотлъчно. Поздравления и 
за треньорския състав на КСА 
„Ейнджълс“: старши треньор: 
Дида Грудева. Треньори: Лидия 
Костадинова, Биргюл Али и 
Александра Александрова. 
Хореограф - Златина Колева.

В оспорваната надпревара „Ангелите“ от Айтос показаха 
отлични умения и артистичност на квадрата

Финалният кръг от Ре-
публиканския шампионат 
по мотокрос Grand Prix 
Айтос 2023 ще се проведе 
на Мотополигон Айтос на 

11 и 12 ноември. Станалото 
вече традиционно състе-
зание по мотокрос „Grand 
prix Айтос“ и тази година 
ще събере едни от най-до-

брите състезатели, които 
ще премерят сили пред 
любителите на адреналина 
и мотокроса. Организато-
ри на спортното събитие 

са БФМ и Община Айтос. 
Официалното открива-

не ще е в неделя, на 12 но-
ември, след което ще бъде 
даден старт на първия 

манш.
В календара на БФМ 

състезанието беше плани-
рано за 28 и 29 октомври, 
но тъй като тогава се 

проведоха местни избори 
2023, Федерацията опреде-
ли нови дати за голямата 
мотонадпревара край Айтос.

НП

Републиканският шампионат по мотокрос „Grand Prix  
Айтос 2023“ на 11 и 12 ноември

Мотокросът 
е традиция за 
Айтос в дните 
около Дими-
тровден

„Гран при Айтос 2022“, награди за най-малките мотосъстеза-
тели               ФОТО: АРХИВ НП

Златните момчета на КСА „Ейнджълс: Иван Тенев, 
Рухиджан Али, Митко Адем, Онур Смаил

На път за Германия Достойно представиха България и Айтос Малко свободно време за забележителностите 
на Майнц        ФОТО: КСА „ЕЙНДЖЪЛС“

Злато за женската двойка Наталия Янкова и Елис 
Рафет

Айше Ахмед и Севда Сюлейманова на почетната 
стълбичка с бронзов медал
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Тихомир Янакиев спечели 
изборите в Созопол на 
първи тур при изби-

рателна активност 68%. 
Той бе кандидат за кмет 
на общината на Местна 
коалиция „БСП за България, 
Български гласъ и ПП МИР“ 
и доверие му гласуваха 
57.18% или 4358 души от 
упражнилите правото си 
на глас. На второ място е 
Станислав Губеров от ГЕРБ 
с 24,26%, а трети е Георги 
Пинелов от ИТН с 14,50%.

Резултатите от вота 
за общински съветници са 
следните: МК „БСП за Бълга-
рия“ (КП „БСП за България“, 
ПП „МИР“, ПП „Български 
гласъ“) събра одобрението 

на 49.50% от гласувалите, 
ПП ГЕРБ – 24.83%, ПП ИТН 
– 14.43%. Другите партии 
и коалиции не успяха да 
прескочат бариерата и няма 
да имат представителство 
в местния парламент. 

Официално вече са обявени 
и имената на избраните 
17 общински съветници 
и те са:

МК „БСП за България, 
Български гласъ и ПП МИР“

Андрей Златков Николов
Димитринка Николаева 

Господинова
Станислав Михайлов 

Стаматов
Станимир Киряков 

Андонов
Стамат Тодоров Ста-

матов

Стилияна Здравкова 
Николова

П е т я  К р а с и м и р о в а 
Маврова

Ружди Якуб Мустафа
Стефан Благоев Христов

ПП „ГЕРБ“
Станислав Костадинов 

Губеров
Илиян Стефанов Сте-

фанов
Димитър Щерионов 

Джунджуров

ПП „ИМА ТАКЪВ НАРОД“
Георги Леонидов Пинелов
Диана Михайлова Еф-

тимова
Желязко Иванов Иванов

Продължава на стр. 4

В четири населени места  
ще се проведе балотаж в неделя

Община Созопол разработи проект 
за многоетажен паркинг на Боруна

Училището в село Росен  
с одобрен проект „Взаимност“

Коледният дух отново  
ще завладее Созопол

Два проекта се реализират в детските 
градини в Черноморец и Атия

Тихомир Янакиев спечели убедително  
изборите за общински кмет
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Вокална група „Созо-
полски гласчета“ при 
Средно училище „Св. 

св. Кирил и Методий“ взе 

участие в Международен 
артфестивал. Той се 
проведе в края на месец 
октомври в турския 

курорт Кушадасъ.
Талантът на созопол-

ските деца отново бе 
оценен високо и те граб-

наха златен медал за 
вокална група от прес-
тижния конкурс. Първо 
място и златен медал 

спечели и дуетът Радослав 
Петков и Ванеса Янъко-
ва, а техният ръководи-
тел г-жа Бояна Кръстева 

получи грамота за принос 
в развитието на изку-
ството от организато-
рите на фестивала.

Опасните материали в 
бита могат да бъдат в 
най-различни продукти – 
битова и строителна химия, 
технически материали, 
почистващи средства, 
препарати за борба с вре-
дители и др. Ако на опа-
ковките има СИМВОЛИ 
ЗА ОПАСНОСТ, след упо-
треба отделете опаковки-
те, заедно с остатъка от 
продукта и предайте 
отпадъците в Център за 
събиране и временно съхра-
нение на опасни битови 
отпадъци – гр. Созопол или 
в мобилния пункт за съби-
ране на опасни битови 
отпадъци.

Включването на отпа-
дъци с опасни свойства в 
общия поток битови 
отпадъци, влияе отрица-
телно върху здравето на 
хората, замърсява околна-
та среда и нарушава нор-
малната експлоатация на 
депата и системите за 
оползотворяване на отпа-
дъци.

Може да предадете от-
падъци като :

– Перилни и почистващи 
препарати, пестициди и 
други растително-защит-
ни препарати за дома и 
градината. 

– Живак и живаксъдър-
жащи отпадъци (термо-
метри, живачни прекъсва-
чи и др.).

– Оборудване, съдържащо 
хлорирани и флуорирани 
въглероди (като хладилни-
ци и климатици), домакин-
ски уреди (микровълнови 
печки), телевизори, офис 
оборудване (компютри, 
принтери, монитори), 
електрически инструмен-
ти, масла (смазочни и мо-
торни масла), спирачни и 
антифризни течности, 
батерии и акумулатори.

– Отпадъци от поддър-
жане на здравето: фарма-
цевтични продукти (ле-
карства с изтекъл срок на 
годност и неподлежащи на 
употреба; продукти, свър-
зани с грижа за домашните 
любимци)

– Отпадъци от ремонти: 
бои, лакове, бояджийски 
материали, мастила, им-
прегнанти, лепила, разтво-
рители, замърсени опаков-
ки, кърпи за изтриване и 
замърсени облекла, в т.ч. и 
предпазни средства като 
маски и филтри, използва-
ни при нанасянето на по-
крития, замърсени дървес-
ни материали.

– Отпадъци от развле-

чения и хоби, други отпа-
дъци, образувани в бита, 
чийто състав и свойства 
създават риск за човешкото 
здраве и околната среда, в 
т.ч. свързани с упражнява-
не на хоби: фотографски 
материали, музикални 
уредби, игрови конзоли, 
играчки с батерии и др.

Предайте опасните 
отпадъци на удобно за Вас 
място.

Телефони за връзка: 
0884 311 678; 0884 311 676

Заедно можем да предотвратим попадането на опасни 
отпадъци в околната среда!

7.11.2023 г.
11:00 – 12:00 ч. – с. Атия, 
ж.к. „Атия“, до детската 
площадка

12:30 – 13:30 ч. – с. Атия, 
ж.к. „Миньор“, до хр. стоки

14.11.2023 г.
10:00 – 11:00 ч. – с. Равади-
ново, пред кметството

16.11.2023 г. 
11:00 – 12:00 ч. – гр. Черно-
морец, срещу пощата

21.11.2023 г.
11:00 – 12:00 ч. – с. Рав-
на гора, пред кметство-
то

12:30 – 13:30 ч. – с. Росен, 
пред кметството

27.11.2023 г.
09:30 – 11:30 ч. – гр. Созопол, 
нов град, до детска пло-
щадка „Кита“

12:00 – 14:00 ч. – гр. Созопол, 
стар град, до Котвата

График за месец ноември на мобилен пункт 
за събиране на опасни отпадъци:

Във връзка със задоволя-
ване нуждите на местно-
то население с дървесина, 
категория „дърва“, сорти-
мент „дърва за огрев“, ОП 
„Общински гори и озеленя-
ване“ информира, че дей-
ностите по доставка на 
дървесина до адрес на фи-
зически лица, които са за-
платили дървесина и са 
вписани в списъците, съ-
гласно Наредба за услови-
ята и реда за възлагане 
изпълнението на дейности 
в горски територии – дър-

жавна и общинска собстве-
ност, и за ползването на 
дървесина и недървесни 
горски продукти, е в срок 
до 15.11.2023 г.

На база гореизложеното 
Ви информираме, че при 
заплащане на дървесина, 
категория „дърва“, сорти-
мент „дърва за огрев“, в 
администрацията на ОП 
„ОГОз“ град Созопол, по-
лучавате 2 (два) броя до-
кументи: оригинал и копие. 
Оригиналът остава за 
купувача, а копието се 

предоставя на лицата, 
извършващи транспорт-
ни дейности.

Забележка: Копието на 
документа за заплатена 
дървесина следва да се пре-
достави на лицата, извърш-
ващи транспортни дейнос-
ти, в най-кратък срок, за да 
могат дейностите по дос-
тавка на дървесина до адрес 
да бъдат реализирани в ци-
тирания по-горе срок – 
15.11.2023 г.

ОБЯВЛЕНИЕ

Магда Костадинова 
Иванова съобщава за 
инвестиционно наме-
рение за изграждане на 
обект: „Надстройка 
над съществуваща ед-
ноетажна сграда“ в УПИ 
IV-249, кв. 20 по плана 
на гр. Созопол, ул.  
„Анаксимандър“ №20,  
ПИ с идентификатор 
67800.501.211по КККР 
на гр. Созопол.

До 15 ноември ще бъдат доставени дървата за огрев в градовете



Училището в село Росен  
с одобрен проект „Взаимност”
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ОбУ „Христо Ботев“, 
с. Росен е одобрено 
в Конкурсна проце-

дура 33.22-2023, Приоритет 
3: „Реализиране на мерки 
за ранен и равен достъп 
до предучилищно и учи-

лищно образование на 
децата и учениците от 
етническите малцинства 
чрез осъществяване на 
процес на десегрегация и/
или прилагане на мерки за 
преодоляване на демограф-

ски, социално‐икономиче-
ски и културни бариери“.

Проектът носи името 
„Взаимност“ и ще се из-
пълнява в рамките на 11 
месеца, като целевите 
групи обхващат 73 уче-

ници от ПГ до 10 клас, 19 
учители, 6 непедагогиче-
ски персонал и 10 родите-
ли. 

Проектът включва 
комплекс от педагогически, 
дидактически и социални 
мерки за създаване на об-
разователна среда за ранен 
и равен достъп до качест-
вено образование на деца/
ученици от малцинства-
та за преодоляване на 
образователни, социално-
икономически и културни 
бариери. 

„В ОбУ „Христо Ботев“ 
се обучават деца/ученици 
от ПГ до 10 клас, от бъл-
гарски, ромски и руски 
етнос. Имаме професио-
нална паралелка, направ-
ление „Туризъм“, професия 
„камериер“. Усилията ни 
са към разрешаване на 
проблемите с ниските 
образователни резултати, 

безпричинни отсъствия 
и липса на мотивация за 
продължаващо образова-
ние“, коментира дирек-
торът Станка Коева.

Целта е създаване бла-
гоприятни условия за 
съвместна образователна 
среда, чрез иновативни 
дейности като: обучи-
телна лятна академия; 
психологическа подкрепа 
за ученици и родители; 
овластяване на ученици, 
като членове на учениче-
ски съвет; подкрепа за 
продължаващо образование 
чрез професионално ори-
ентиране и мобилности 
в други училища. Друга 
цел е постигане на устой-
чив процес на образова-
телна интеграция на деца, 
ученици и етнокултур-
ните общности, чрез 
ефективно взаимодейст-
вие на училището със 

семейството. 
„Все още е предизвика-

телство за педагозите 
работата с деца от етно-
малцинствата, които 
често са обект на преду-
беждения, породени от 
различната културна 
идентичност и социален 
статус, а проектът ще 
осигури квалификация на 
учители и родители за 
работа в мултикултурна 
образователна среда. 
Училището като посред-
ник – медиатор целенасо-
чено предлага възможнос-
ти за преодоляване на 
противоречията“, допъл-
ва директор Коева.

Стойността на про-
екта е 8627,00 лева и се 
финансира от Център за 
образователна интеграция 
на децата и учениците 
от етническите малцин-
ства.

ДГ „Делфинче“, гр. Чер-
номорец, филиал Атия 
изпълни проект по ПУДО-
ОС, по който с помощта 
на малките ръчички бе 
озеленено дворното прос-
транство на учреждение-
то.

По проекта се изгради 
и кът „Многознайко на 
открито“, където децата 
ще усвояват знания и 
умения за заобикалящия 
ни свят. В „Градинката 
на баба“ пък малчуганите 
ще упражняват научено-
то за грижата за цветя и 
билки. Около новата пло-
щадка се изградиха също 
сензорна пътека и сенник.

Общата стойност на 
екопроекта е 7676 лв. и 
част от средствата бяха 
използвани за пребоядис-
ване на всички съоръжения 
и подменяна дървената 
част от съществуващи-

те пейки.
В детската градина в 

гр. Черноморец стартира 
проект, който се финан-

сира по Национална про-
грама ,,Хубаво е в детска-
та градина“. Целта на 
проекта е чрез иноватив-

ни подходи децата да 
придобият знания и 
умения относно грижата 
за природата, за традиции 

и български празници, 
както и за различните 
професии. Стойността 
на проекта е 3800 лв., 

които ще бъдат използ-
вани за закупуване на 
материали за постигане 
целите на проекта.

„Асистентска подкрепа 
– ДДД“ в Община Созопол 
обявява свободни работни 
места – на 8 ч. работен ден 
в дома на потребителя.

„Асистентската под-
крепа“ е специализирана 
социална услуга, която 
включва ежедневна почасо-
ва подкрепа в домашна 
среда на деца и лица с трай-
ни увреждания, и на лица в 
надтрудоспособна възраст 
в невъзможност за самооб-
служване, предоставяна от 
лице, назначено на длъжност 

„Социален асистент“.
„Асистентска подкрепа 

– ДДД“ в Община Созопол, 
обявява свободни места за 
потребители в СУ „АП“. 
Потребители на социал-
ната услуга „Асистентска 
подкрепа“, съгласно Закона 
за социалните услуги са 
следните целеви групи:

• Лица в надтрудоспо-
собна възраст в невъзмож-
ност за самообслужване, 
които нямат определена 
по съответния ред степен 
на намалена работоспособ-

ност;
• Деца с трайни увреж-

дания и пълнолетни лица с 
трайни увреждания с оп-
ределена чужда помощ, 
които не ползват асис-
тентска подкрепа, помощ 
за осигуряване на асистент-
ска подкрепа или за които 
не се получава помощ за 
грижа в домашна среда.

За повече информация: 
0550 2 57 42

Милена Михова –  
специалист АП

Свободни работни места

Два проекта се реализират в детските 
градини в Черноморец и Атия



Екипът на Община 
Созопол продължава да 
работи в интерес на 
гражданите като не 
продава общински имоти, 
а напротив – разработ-
ва проекти за тяхната 
адекватна експлоатация. 

Новият такъв проект 
е насочен към подобря-
ването на зоните за 
озеленяване и паркинг, а 
именно към имот в кв. 
44 на ул. „Одеса“ в град 
Созопол. Разработеният 
инвестиционен проект 
е за „Открит паркинг с 
озеленяване и зона за 
рекреация“, който е съ-
образен с всички параме-
три и градоустройстве-
ни показатели.

В основата му стои 
създаването на атрак-
тивен дизайн и осигуря-
ването на ефективна 
система за паркиране, 
социални и културни 
дейности на открито. 
Проектът осигурява до 
550 паркоместа за авто-

мобили, зарядни станции 
за електромобили и мес-
та за велосипеди.

На ниво А0 са разпо-
ложени отделен авто-
матизиран паркинг с 
капацитет 70 места, 
както и кафе-сладкарни-
ца с детски кът, чийто 
покрив продължава в 
атрактивна пешеходна 
зона с изглед към морския 
бряг. Пространствено-
то решение е многоо-
бразно: отделни зони и 
различни направления на 
движение, целящи създа-
ването на функционална 
среда. Дизайнът създава 
множество по-малки 
пространства, които 
могат да се използват за 
различни цели и култур-
ни мероприятия. В зо-
ната за рекреация е 
търсено изграждането 
на атмосфера, която да 
внесе среда за отдих, 
релаксация и комфортно 
пребиваване. Простран-
ствената организация 

предлага различни гледни 
точки: място за излож-
би, ботанически кътове, 
различни маршрути за 
разходка с ясна ориента-
ция.

На ниво В1 са разполо-
жени над 200 места за 
паркиране, а на ниво В2 
– над 220 паркоместа, 
като вертикалната ко-
муникация се осъщест-
вява чрез 2 ядра – всяко 
със стълбищна клетка и 
асансьор, автомобилни 
рампи и панорамна вита 
стълба.

Всичко предвидено в 
проекта ще придаде един 
съвременен облик на ра-
йона, като ще го превър-
не във функционална 
зона за рекреация и едно-
временно с това ще бъде 
още една крачка за облек-
чаване на паркирането в 
града, което ще повиши 
и конкурентоспособност-
та на Созопол като 
туристическа дестина-
ция.

И тази година по време 
на коледните празници в 
Созопол ще бъде приказно, 
ще ухае на канелени слад-
ки и греяно вино. 

Община Созопол стар-
тира приема на заявления 
за участие в коледния 
базар. Покана се отправя 
към търговците на слад-
карски и месни изделия, 
сувенири, мед, винопро-
изводители и др. да се 
включат в организирания 
за жителите и гостите 
на Созопол Коледен базар, 
който ще се проведе в 
периода 25.11.23 г. – 25.01.2024 

г. на площад „Кулата“ в 
стария град.

Желаещите да участват 
в базара могат да подадат 
заявление за ползване на 
сергия/павилион (дървена 
къщичка) в Център за 
административно и ин-
формационно обслужване 
(фронт офис) в сградата 
на Общинска администра-
ция Созопол от 6 до 
16.11.2023 г. За повече 
информация  –  тел . : 
0550 2 57 70.

Базарът отново ще 
бъде съпътстван и с бога-
та културна програма, 

която ще бъде осигурена 
от Община Созопол и 
местни клубове и сдруже-
ния. Официален старт на 
коледните празници ще 
бъде даден със запалването 
на елхата, Добрият старец 
също ще посети града, за 
да раздаде подаръци на 
созополските малчугани.

Отново Коледният 
базар ще бъде мястото, 
където созополчани ще 
посрещнат новата годи-
на на открито с много 
настроение и пожелания 
за пълна с добрини 2024 
година.
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Тихомир Янакиев спечели убедително  
изборите за общински кмет

Редактор 
МАРИЯ НАЙДЕНОВА

Приложението „Созопол“ излиза през седмица в петък

Тел.: 0550 2 57 04 
e-mail: m.naydenova@sozopol.bg

Продължение от стр. 1

Още на първи тур 
станаха ясни и кмето-
вете на 5 от селата в 
община Созопол.

Христо Бардуков от 
МК „БСП за България“ 
печели изборите в с. 
Зидарово. Той събира 
50.43% одобрение като 
за него са гласували 290 
души. Втори остава 
Стойчо Петков от ПП 
„ГЕРБ“ с 48,70%.

Кмет на Атия за втори 
мандат ще бъде Румен 
Димитров от МК „БСП 
за България“, който е с 
59.14% одобрение преди 

втората – Михаела Сто-
янова, с 40,32%.

В Равна гора печели 
Георги Георгиев от ПП 
„ГЕРБ“. Той събра 52,77%, 
а втори остана Митко 
Иванов с одобрение на 
46% от гласувалите.

В Габър отново кмет 
ще бъде Виолета Араба-
джиева, която получи 
подкрепата на 56,30% 
от местните жители, 
следвана от Димитър 
Трънков от ПП „ГЕРБ“ 
с 24,81%.

Село Индже войвода 
също избра своя кмет 
още на първи тур, като 
57,07% гласуваха за 

Атанас Димитров от 
МК „БСП за България“, 
след него остана Пенка 
Ганчева от ПП „ГЕРБ“ с 
резултат 32,83%.

В четири населени места 
отново ще има избори в 
неделя – 5 ноември.

В Черноморец балота-
жът ще е между Росен 
Деспов от МК „БСП за 
България“ с резултат 
44.72% и Ивайло Янчев 
от ПП „ИТН“ с 24.66%.

В Росен той ще е 
между Иван Янев от 
МК „БСП за България“, 
който получи доверието 
на 47,70% и Иван Динев 
от ПП „ГЕРБ“ с 29,95%.

В село Крушевец също 
ще има балотаж и той ще 
е между Мария Съзанова-
Дойнова от ПП „ГЕРБ“ 
с 39,85% и Милка Стам-
болиева от МК „БСП за 
България“ с 37.06%.

В Равадиново бало-
тажът ще бъде между 
Иван Пазвантов от 
ПП „ИТН“ с 46,14% и 
Веселина Комитова от 
МК „БСП за България“ с 
27,39%.

Изборните секции на 5 
ноември 2023 г. в четирите 
населени места в община 
Созопол ще отворят в 
7:00 ч. и ще бъдат от-
ворени до 20:00 ч.

Община Созопол разработи 
проект за многоетажен 

паркинг на Боруна

Коледният дух отново  
ще завладее Созопол

Базарът  
ще отвори  

за посетители  
на 25 ноември
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оц.  Георгиев, награжда-
ването Ви с такава прес-
тижна награда като 
„Питагор“ дава ли Ви 
усещане, че сте народен 
будител? 

– Да, тази година спече-
лих награда „Питагор“ на 
МОН за млад учен в облас-
тта на природните и 
инженерните науки. Бла-
годаря Ви за съдържателния 
въпрос и най-вече за нари-
цателната думичка „усе-
щане“. Поглеждайки назад 
във времето увековечени-
те дела на великите бъл-
гари, които днес наричаме 
народни будители, като 
учениците на Кирил и 
Методий, св. Иван Рилски, 
Паисий Хилендарски, ко-
тленците Софроний 
Врачански и д-р Петър 
Берон, Иван Вазов и много 
други, в съзнанието ми 

нахлува усещане за градив-
на положителна енергия, 
светли мисли и оптимизъм 
за по-добри бъднини за 
България. Прекланям се 
пред делата на нашите 
народни будители и мога 
само да се стремя чрез 
преподавателската и на-
учно-изследователската 
си работа да пазя и разви-
вам делото на българските 
просветители. Много съм 
„малък“, не на ръст и го-
дини, а на дела, за да се 
нарека будител, но мога 
да кажа, че съвременни 
будители са световнопри-
знатите българи учителят 
по физика Теодосий Теодо-
сиев и оперната певица 
Райна Кабаиванска. В 
България все още се раждат 
и живеят видими или не-
видими за обществото ни 
будители. 

– Кое или кой Ви сти-
мулира да се отдадете на 
науката?  

– На първо място лю-
бопитството, силното 
чувство за отговорност 
и задълбоченото разглеж-
дане на поставени задачи 
от ученическата и сту-
дентската скамейки ме 
отведоха в света на нау-
ката. В науката не се 
постига нищо, ако човек 
си пести труда, като 
работи по график и ако 
сам планува успехите си. 

Разбира се, родителите 
ми, които са начални 
учители по професия, 
никога не са ме огранича-
вали в избора ми на зани-
мания през свободното 
време, избора на специал-
ности при кандидатства-
нията ми в гимназията 
или в университетите. 
Те никога не ме спряха и 
не ми казаха: „Внимавай, 

какво ще работиш с тази 
професия?“, затова им 
благодаря. Освен личната 
целеустременост и без-
крайното отделено време 
и лишения, съществена 
роля за моя професионален 
път имат моите учите-
ли, които с всяка измина-
ла година стават все 
повече. Аз никога не про-
пускам да им благодаря и 
в Деня на будителите 
искам да им пожелая да 
бъдат здрави и истински 
щастливи по своя път.  

– Освен тясно научни-
те Ви занимания, които 
са в съвсем друга сфера, 
познавате ли българската 
възрожденска история и 
имате ли любима или 
почитана личност на 
известен български бу-
дител? 

– Както вече отбеляз-
ах, в съзнанието ми из-
никват много светли и 
трудолюбиви българи. 
Наред със споменатите 
по-горе, мога да добавя 
още и някои с революцион-
на дейност, като Васил 
Левски, Христо Ботев, 
Георги Раковски и Гоце 
Делчев. Дотук изброих 
само мъже, но има и мно-
го жени, от които бих 
желал да отбележа Баба 
Тонка, Райна Княгиня, 
братовчедката на Левски 
Станислава Караиванова, 

Йорданка Филаретова и 
тетовката Мара Бунева, 
работеща за българската 
кауза в Македония. 

С по-специално внима-
ние, обаче, бих искал да 
отбележа двама български 
владетели – св. Цар Борис 
I Покръстител, при ко-
гото не само официално 
сме приели християнска-
та вяра (тя е по земите 
ни доста по-рано), но и 
са били изградени Пре-
славската и Охридската 
книжовни школи, както 
и блестящото управление 
на сина му цар Симеон I, 
който е превърнал Бълга-
рия в книжовен просветен 
център и за славянските 
народи. За мен лично е 
много важно да излезе 
истината на бял свят за 
две просветителни дела 
на нашия народ, че кири-
лицата е създадена в 
България от българи и че 
църковнославянският 
език в службите на целия 
православен свят е по 
същество старобългарски 
език. 

– Имате ли, извън Ва-
шите научни занимания, 
други интелектуални 
интереси или просто 
някакво хоби?

– Откакто се прибрах 
в Бургас и поех курса по 
биохимия за студентите 
по медицина в Медицински 

факултет на университет 
„Проф. д-р Асен Златаров“ 
имам много малко свобод-
но време, което прекарвам 
навън сред природата, край 
морето или си „открадвам“ 
малко време от служебни-
те командировки в чуж-
бина за посещаване на 
интересни музеи и ста-
ринни сгради. 

Другата седмица зами-
навам за Прага, Чехия, 
където ще участвам като 
лектор и съпредседател в 
една от научните сесии в 
специализирана конферен-
ция по полизахариди. В 
Прага съм бил много пъти, 
но все още има интересни 
местенца за разглеждане 
и разходка. В същото вре-
ме ще имам възможност 
да посетя за кратко и 
Венеция, а през септември 
посетих Истанбул, съче-
тавайки отново работа 
и туризъм. По принцип 
съм любител на изучава-
нето на делата на извест-
ни македонски българи и 
фолклора от Македонския 
край. Отдавна съм открил 
и магията на театъра и 
затова обичам да ходя на 
театър с приятели, къде-
то мога да освободя съз-
нанието си от всички 
тревожни мисли, крайни 
срокове и ежедневни зло-
бодневия. 

Доц. д-р инж. Йордан Георгиев:

 Доц. д-р инж. Йордан Георгиев е роден 
на 10.12.1988 г. в  Бургас, където са родени 
и родителите му. Любопитен факт е, че 
те са завършили в т. нар. Учителски 
институт в нашия град, който понас-
тоящем е част от Факултет по об-
ществени науки към университет 
„Проф. д-р Асен Златаров“. 

 Завършва  началното си образование в 
СОУ „Константин Петканов“, а средно-
то в Професионална гимназия по тури-
зъм „Проф. д-р Асен Златаров“. След 
това продължава образованието си в 
Университет по хранителни техноло-
гии – Пловдив, където завършва бакала-
върска степен с експериментална 
дипломна работа по специалност 
„Биотехнологии“ и в Пловдивски универ-
ситет „Паисий Хилендарски“, където 
завършва магистърска степен с диплом-
на работа по специалност „Биофарма-
цевтична биохимия“. 

 В периода от 2011 г. до края на 2022 г. 
работи в Институт по органична химия 

с Център по фитохимия към БАН, 
преминавайки последователно през 
позициите химик, докторант, асистент 
и главен асистент. 

Работил е и като хоноруван асистент 
по биохимия в Медицински университет 
– Пловдив от 2018 до 2021 г. 

 Специализирал в Хумболтовия универ-
ситет в Берлин, Университет „Китаса-
то“ в Токио, Институт по биофизика в 
Бърно (Чехия) и Университет на Осло. 

 Научно-изследователската му работа 
е съсредоточена върху  изясняване на 
структура на биологично активни 
природни полизахариди и изучаване на 
биохимичните механизми при имуномо-
дулация с тях в норма и при компроме-
тиран имунитет. 

 Занимава се и с търсене на ценни анти-
оксидантни метаболити в български 
лечебни растения и слабопроучени 
микроорганизми, както и с разработване 
на функционални храни с имуномодули-
ращо и антиоксидантно действия.  

ДОЦ. Д-Р ИНЖ. 
ЙОРДАН ГЕОРГИЕВ                                         
ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

„
Съвременни 
будители са 
световнопри-
знатите  
българи – учи-
телят по фи-
зика Теодосий  
Теодосиев и 
оперната 
певица Райна 
Кабаиванска

ДОНА МИТЕВА

ИНТЕРВЮ

Д

Много съм „малък“,  
за да се нарека будител



СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Кандидатът на ГЕРБ в 
Приморско Иван Гайков 
побеждава на първи тур. 
Той се измъкна от балота-
жа с 3%, като получи 50,03% 
от гласовете и прескочи 
бариерата от 50%, про-
цента, според данни на 
ОИК – Приморско.

На второ място се 
нарежда арх. Петко Гечев 
с 28,06%, след него е Сто-
ян Василев с 9,74%, а Ваня 
Андонова взима 7,86%.

ГЕРБ печелят мнозин-
ство в новия общински 
съвет на Приморско с 
50,02%, което прави 8 
мандата. Втори са „Граж-
дани за общината“ с 18,56%, 
и тези проценти им от-
реждат 3 мандата, МИР 
взимат два мандата.

„Български възход“ имат 
6,68%, но остават без 
мандат.

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Несебър е едно от мес-
тата, където се очаква 
твърде оспорвана битка 
на балотажа. Там отиват 
досегашният кмет Николай 
Димитров, издигнат от 
Инициативен комитет. 
Той получи на първи тур 
41,16% от гласовете, и Иван 
Дашев, който взе 50,54%. 
На трето място се нареж-
да Георги Манолов с 9,74%, 
зад когото стои хотели-
ерът Венелин Ташев, на 
четвърто е Кръстьо Пеев 
с 9,74%.

В Общинския съвет 
влизат шест формации. 
„Български социалдемокра-
ти“ получават девет съ-
ветници, „Море“ имат три 
мандата, Съюз на свобод-
ните демократи – също 
три, ЗС „Александър Стам-
болийски“ – двама, Българ-
ски съюз за свободна демо-
крация – двама.

ГЕРБ с пълно мнозинство в Общински съвет – Царево

ГЕОРГИ РУСИНОВ
 
ГЕРБ си осигурява пълно 

мнозинство в Общински 
съвет – Царево заради по-
бедата, която извоюва на 
първи тур на местните 
избори. От 13 места в 
местния парламент, 9 са за 
партията на Бойко Борисов. 
Другите 4 се допълват с 2 
на ПП/ДБ и по 1 от БСП и 
Български лейбъристи.

Преференциалният вот 
сработи за последния в 
листата на ГЕРБ Ангел 
Цигуларов, който с 609 
лични гласа пренарежда до 
второто място. Първи бе 
новоизбраният кмет Марин 
Киров.

ГЕРБ – 9
Ангел Цигуларов, Дими-

тър Йовнов, Таня Янчева, 
Николай Петков, Калин 
Стоянов, Стела Кюмюр-

джиева, Валентин Рачев, 
Жечо Атанасов и Георги 
Русинов

ПП/ДБ – 2
Емил Пейчев, Даниел 

Скулиев

БСП – 1
Кирил Елевтеров

ОБТ Български лейбъ-
ристи – 1

Илия Илиев

Състав. 9 от 13-те съветници са от партията на Бойко Борисов
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ГЕОРГИ РУСИНОВ

Заместник-кметът на 
инж. Георги Лапчев – Марин 
Киров, поема лидерството 
в Царево. ГЕРБ отново 
спечели местните избори 
в морската община, и то с 
убедителна преднина. Кан-
дидатът от партията на 
Бойко Борисов Марин Киров 
победи основния си опонент 
Емил Пейчев от ПП/ДБ с 
66,83% срещу 19,65%.

В гласове, победата на 
Киров се изразява в 3125 за 
него срещу 919 за Пейчев. 
Трети с резултат  от 8,73% 
или 408 гласа остана канди-
датът на БСП – Кирил 
Елевтеров. „Възраждане“ 
също имаха свой кандидат 
за кмет, но Георги Чолаков 
получи подкрепата на едва 

116 свои съграждани, или 
2,46%. 

Избирателната актив-
ност в морската община 
бе една от най-високите в 

областта. 64,93% от изби-
рателите отидоха да гла-
суват. Това са 4803 души 
от 7397 имащи право на 
глас. 

Заместник-кметът на инж. Георги Лапчев поема 
лидерството в морската община

Марин Киров (вдясно) определи възстановяването на община-
та след наводнението като приоритет номер 1

ФОТО: ГЕРБ – ЦАРЕВО

Царево е една 
от общините 
с изцяло нов 
кмет
ФОТО: 
ЧЕРНОМОРИЕ.БГ

Иван Гайков печели от 
първи тур в Приморско

ПП ГЕРБ
Иван Петров Гайков
Борислав Красимиров 
Киров
Костадин Милчев Милев
Георги Гихоров Димитров
Павел Жеков Павлов
Златина Петрова Тюлиева
Захарина Стоянова Не-
делчева
Жулияна Янкова Иванова
На мястото на водача 
Иван Гайков ще влезе Иван 
Ламбов

 „Граждани за общината“
 Петко Петров Гечев
Златина Георгиева Таба-
кова
Пеньо Атанасов Пеев

МИР
Стоян Янакиев Василев

Иван Гайков

В Несебър 
ще трябва 
да отидат 

и в неделя до 
урните, този 

път ще могат 
да гласуват и 

с машина
ФОТО: МАКСИМ 

МОМЧИЛОВ

В Несебър се очаква оспорвана битка в неделя 

Ето ги и новите общински  съветници

БЪЛГАРСКИ СОЦИАЛДЕМОКРАТИ
Александър Стоянов Стоянов
Благой Вангелов Филипов
Владимир Георгиев Михалев
Върбан Валентинов Кръстев
Георги Щерев Попов
Иво Павлов Желев
Кирил Донев Киров
Костадин Георгиев Нищелков
Любен Василев Яръмов

Съюз на свободните демократи
Венелин Стоянов Ташев
Георги Манолов Манолов
Недялко Николов Йорданов

МОРЕ
Венета Танева Танева-Кючукова
Демир Стоянов Петров
Пейчо Колев Колев

Земеделски съюз „Ал. Стамболийски“
Вержиния Радославова Георгиева
Ивайло Илиев Илиев

ЛЕВИЦАТА!
Георги Димитров Георгиев
Сотир Янков Наумов

БЪЛГАРСКИ СЪЮЗ ЗА ДИРЕКТНА  
ДЕМОКРАЦИЯ
Иван Николов Дашев
Никола Матев Пейков

ОБЯВА

„Топлофикация-Бургас“ АД  уведомява своите клиенти, че във връзка 
с предстоящия отоплителен сезон е необходимо живущите да преустановят 
ремонтите, да запълнят вътрешните отоплителни инсталации на входовете, 
както и да предоставят ключове от абонатните станции в съответните ра-
йонни бази на  “Топлофикация-Бургас” АД, ако са извършили подмяна на 
бравите.

Запълването на вътрешните отоплителни инсталации е необходимо 
да се извърши при отворени радиаторни и терморегулаторни вентили 
на всички отоплителни тела (радиатори) по апартаменти.

С цел да се избегнат наводнения и щети в жилищата на клиентите, 
отоплението ще бъде пускано само в абонатните станции със запълнена 
вътрешна отоплителна инсталация.

Във връзка с очакваното временно понижение на средно денонощните 
температури, клиентите които желаят отоплението им да бъде пуснато, 
трябва да представят в съответните районни бази молба и протокол по-
дписан от 2/3 от живущите.

 ОБЯВА ЗА ИНВЕСТИЦИОННО НАМЕРЕНИЕ (ИП)

„МЛЕЧНА ПРОМИШЛЕНОСТ  МАНОЯ“ ООД има Инвестиционно 
намерение (ИП): „Заустване на пречистени отпадъчните води от 
млекопреработвателно предприятие „Китка“, разположено в позем-
лен имот с идентификатор 83154.41.11 по КККР на с. Шиварово, 
общ. Руен“.

При заявен интерес: Атанас Пеев на e-mail: mpmanoya@abv.bg,
адрес: гр. Велико Търново, ул. Христо Ботев №24; тел.: 0888560494

П О К А Н А

УС на ЗК АЛЕКСАНДЪР СТАМБОЛИЙСКИ с.Сигмен, област Бургас 
поканва своите член-кооператори да присъстват на Извънредно 
Общо Събрание, което ще се проведе на 20.11.2023г. в Стопански 
двор на ЗК АЛЕКСАНДЪР СТАМБОЛИЙСКИ, с.Сигмен от 09.00ч. при 
следния дневен ред:

1.Освобождаване на член на Контролен Съвет.
2.Разни.
При липса на кворум събранието ще се проведе на същия ден 20.11.2023г. 

от 10.00ч. Ще има осигурен транспорт от Автогара Карнобат. 
От Ръководството
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СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

В Средец отиват на 
балотаж следващата 
неделя. Там битката ще 
е между Иван Жабов, 
който получава 36,60% 
от гласовете. Срещу него 
ще се изправи Иван Ки-
чев, който взима 18,89%, 
Трети е Димитър Янков 
с 16,80%, четвърта е 
Йона Чобанова от БСП с 
12,99%, сочат данните на 
ОИК – Средец и при 100% 
обработени протоколи.

Общинският съвет в 

Средец и този мандат 
ще е шарен и без изявено 
мнозинство. Така реши 
избирателят, след като 
прати 6 партии в местния 
парламент.

ГЕРБ имат шест ман-
дата, след тях са БЗНС 
с четири, ПП-ДБ с три, 
БСП с двама, а СЕК с един.

Припомняме, че кой 
ще е следващият кмет 
ще стане ясно в неделя, 
когато на балотаж се 
изправят Иван Жабов и 
Иван Кичев. Основният 
играч и опозиционер от 
предния мандат – Димитър 

Янков, напуска местната 
политика, той не успя да 
отиде на балотаж, както 

и не влезе в общинския 
съвет, защото бе на 17 
място.

В Средец отиват на балотаж

ГЕРБ
инж. Иван Жабов
Динко Цъцаров
Георги Георгиев
Красимира Георгиева
Лало Гюров
Стоянка Кисьова

БЗНС  
Антоний Дюлгеров
Иван Кичев
Ивелина Стоянова
Милен Божинов

ПП ДБ
Атанас Пъчков
инж. Живко Гърков
Васил Иванов

„БСП за България“
Йона Чобанова
Румен Чанков

„Български възход“
Гошо Атанасов

СЕК
Таня Тодорова

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Ясни са кметовете в 
Руен и Сунгурларе. Това 
сочат данните на общин-
ските избирателни коми-
сии в двете населени 
места при 100% обрабо-
тени протоколи.

В Руен първи мандат 
печели Ахмед Мехмед от 
ДПС със 78,50%. За него са 
гласували 11 385 души. На 
второ място Хюсеин 

Мехмед от ГЕРБ с 12,48% 
(1810 гласа). Мехмед Мех-
мед от Левицата има 
подкрепата на 2,61% (378 
гласа) и Ибрахим Муста-
фа от БСП с 1,78% (258 
гласа).

За Общински съвет – 
Руен резултатите са 
сходни. Първи са ДПС със 
77,78%. След тях са ГЕРБ 
8,47%, „Заедно за силна 
община“ 6,05%, ПП-ДБ 
4,12%.

Това означава, че в Ру-

ен ДПС ще има 23 манда-
та, ГЕРБ – 3, „Заедно за 
силна община“ – 2 и ПП-ДБ 
– 1.

В Сунгурларе това е 
инж. Димитър Гавазов, 
който бе издигнат от 
ДПС и спечели срещу 
Николай  Киров от ГЕРБ 
и Георги Кенов. 

Гавазов бе досегашен 
заместник-кмет на об-
щината. 

В Общинския съвет 
ДПС има мнозинство. 

ДОНА МИТЕВА

В Карнобат с най-много 
гласове при избора на общин-
ски съвет са Земеделски наро-
ден съюз. За тях са гласували 
1715 души. Следват „Гражда-
ни за общината с 1605 и Леви-
цата – 1133.

Хората на Тодор Байчев – 
„БСП за България“, са събрали 
1039 гласа, като изпреварват 
ГЕРБ, които издигнаха Анто-
анета Пенева за кмет. Техни-
те гласове са 736. Малко под 
тях – със 708 са Коалиция ПП/
ДБ. Почти на половината от 
техния резултат събират 
хората на Доган – едва 386 
гласа.

С 2% и нещо са ПП ИТН, 
„Възраждане“.

Шест партии влизат в 
новия ОбС.

Ето и списък на бъдещите 
общински съветници: 

„БСП за България“
1. Тодор Байчев, който бе 

кандидат за кмет
2. Мирослав Спасов

3. Маргарита Падарева
Любопитното тук е, че 

както и в Бургас, председате-
лят на общинската организа-
ция на БСП остава извън ОбС.

Земеделски народен съюз
също има сериозно пренареж-
дане и техният ред след 
преференциите е:

1.  Красимир Трифонов, 
който е бил общински съвет-
ник и предни мандати и е 
водач на листата

2. Минка Сидерова
3. Тоню Тонев, който е бил 

девети
4. Живка Хазърбасанова
5. Ваня Димитрова

ГЕРБ
1. Пламен Желев  
2. Антоанета Желева, коя-

то бе и кандидат за кмет.
Любопитното тук е, че 

двамата са брат и сестра.

„Граждани за общината“ 
също има разместване заради 
личен вот и резултатът е 
следният:

1. Живка Гроздева
2. Георги Атанасов

3. Георги Дамянов
4. Станислав Костадинов
5. Димитър Дончев

Левицата
1. Маргарита Стаматова, 

която е била председател на 
ОбС. Вероятно кандидатура-
та й ще бъде издигната да 
оглави и новия малък парламент.

2. Янчо Стоев, от осми 
пренарежда 

3. Радостин Христов
4. Стефан Бяндов

Коалиция ПП/ДБ
1. Жанета Димова
2. Станислав Стоев, който 

е 10 в листата и пренарежда

Любопитен факт е, че ДПС, 
които са имали двама общин-
ски съветници досега, не 
вкарват нито един в новия 
общински съвет.

В Карнобат ОбС се състои 
от 21 души. Отсега още се 
знае, че новият – стар кмет 
има брилянтната възможност 
да си осигури комфорт с така 
излъчените членове на малкия 
парламент.

ДОНА МИТЕВА

Независимият кандидат 
за кмет на Карнобат Геор-

ги Димитров доказа за 
пореден път, че го може. 
Той отвя останалите 
кандидати в тази надпре-

вара с убедителните 57,33%.
В нощта на изборите в 

Карнобат имаше веселба и 
фойерверки в чест на по-
бедата.

Вторият, ексдепутатът 
от БСП – Тодор Байчев, се 
записа с 32,08%.

Въпреки късния час в 
нощта след изборите, Ге-
орги Димитров не пропус-
на да благодари не само на 
живо, но и в социалната 
мрежа, на хората, които 
за пореден път го подкре-
пиха.

Той влиза в своя пети 
мандат с убедителна под-
крепа от гласоподаватели-
те.

ДОНА МИТЕВА

Досегашният кмет 
на Камено Жельо Вар-
дунски печели трети 
мандат. Той получи 
убедителните 2842 
гласа, или 74,18% от 
упражнилите правото 
си на глас. Победата му 
бе отпразнувана с пищ-
на заря.

На вота участваха 
трима кандидати, като 
освен Вардунски канди-
дати за кмет бяха Васил 
Иванов от СЕК и Митко 
Янов от „Възраждане“.

Васил Иванов събра 
269 гласа, а Митко Янов 
– 485. „Не подкрепям 

никого“ са избрали 236 
гласоподаватели от 
община Камено.

В Средец Иван Жабов ще получи подкрепата на СЕК за балота-
жа. „Български възход“ заявиха своята за опонента му Иван 
Кичев     ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Шест партии влизат в новия  
местен парламент на Карнобат

ДПС печели Руен и Сунгурларе

Трети мандат за Жельо 
Вардунски в Камено

Лидерът на ДПС Мустафа Карадайъ на два пъти идва в Сунгурларе да подкрепи кандидата 
там инж. Димитър Гавазов. Областният лидер на ДПС Ахмед Сюлейман Мехмед сменя пар-
тийната работа с общинска      ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВ

Жельо Вардунски

Георги Димитров

Георги Димитров отвя за пореден път 
останалите претенденти в Карнобат



Пропуск. Партийните централи не направиха кампания за гласуване с хартиена бюлетина

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Извън областния град Бургас, 
в останалите 12 общини фено-
менът с невалидните бюлети-
ни също изпъква силно след 
проведения първи тур на 
местните избори. Както пи-
сахме вече, на него гласувахме 
единствено с хартиени бюле-

тини, което доведе до огромен 
брой невалидни гласове. 

Видно най-много грешки са 
допускани в гласуването за 
общински съвети, където 
трябва да се отбележат две 
квадратчета – това на парти-
ята и на преференцията, 
която е по желание. Оказва се 
обаче, че една от причините за 

множеството невалидни бю-
летини, според изборните 
експерти, е отбелязването на 
преференция, но не и на партия. 

При кметските избори не-
валидните са много по-малко. 
В 12-те общини, без Бургас, за 
кмет са гласували общо 94 492-
ма души, като едва 4149 от тях 
са отчетени като невалидни 

бюлетини. Обяснението е, че 
при избор за кмет се попълва 
само едно квадратче – това с 
името и партията, коалиция-
та или инициативния комитет, 
от които е излъчен. При тези 
цифри, всяка 23-та бюлетина 
се явява невалидна. 

В изборите за общински 
съвети обаче положението е 

много по-сериозно. Отново 
извън Бургас гласувалите са 
94 496 души, а броят на недей-
ствителните бюлетини е 
17 516. Това е всяка пета бюле-
тина. 

В някои от общините съот-
ношението е още по-ниско. 
Рекордьори са Камено, Средец и 
Сунгурларе, където дори всяка 

четвърта бюлетина е недей-
ствителна. 

В средното за областта 
„всяка пета – недействителна“ 
влизат повечето общини. Това 
са: Айтос, Карнобат, Малко 
Търново, Поморие, Приморско, 
Созопол. В Царево е всяка шес-
та бюлетина, в Несебър – вся-
ка осма, а Руен – всяка девета.

Извън Бургас: Всяка пета бюлетина за  
общински съвет в областта е невалидна
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СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Новият кмет на При-
морско Иван Гайков уму-
ва още за свои заместни-
ци, но пък бе категоричен, 
че няма да се разделя с 
никого от администра-
цията. „Аз съм с тези 
хора от 12 години в упра-
влението и в различни 

етапи сме работили заед-
но, така че им имам пълно 
доверие“, заяви той пред 
„Черноморски фар“.

Няма да има изненади 
за председателското мяс-
то в Общинския съвет, 
там ГЕРБ има мнозинство 
и това отново ще е Зла-
тина Тюлиева.

Първите неща, с които 

ще се заемат Гайков и 
неговият екип, са подо-
бряване на комуникация-
та с хората, както и 
други теми, които ги 
дразнят в тяхното еже-
дневие. 

Очаква се през другата 
седмица Гайков да встъпи 
официално в длъжност на 
тържествена сесия.

ДОНА МИТЕВА

Деликатна е ситуаци-
ята на бъдещата група на 
БСП в новия общински 
съвет, се коментира в 
червените редици. Двама 
от четиримата, които 
влизат в малкия парламент, 
са от гражданската квота 
– това са Мадлен Мутафян 
и Явор Костов. 

Докато Мутафян има 
опит от преден мандат 
и е наясно с партийната 
дисциплина, то новоиз-
браният Костов, журна-
лист по образование, 
който работи на ръково-
ден пост в „Мастерхаус“, 
едва ли е запознат в де-
тайли с тези условия. А 

вероятно и няма да поже-
лае да се запознава.

Самият той събра по-
казателен личен вот, 
който злите езици свърз-
ват с работната му по-
зиция, но по-интересен и 
любопитен е друг факт. 
Същият бъдещ съветник 
от червената листа, 
предложен да влезе в нея 
лично от отговорен дру-
гар на водеща позиция в 
партията, в недалечното 
минало е бил сътрудник 
на зам.-кмета по култура 
Диана Саватева по време-
то, когато тя бе народен 
представител. Тя бе из-
брана за такава от ГЕРБ.

Явор Кирилов Костов 
е отговарял за младежки 

политики. Има съвсем 
минимална вероятност 
това да е просто съвпа-
дение на имената. 

Със сигурност каква ще 
е ролята на общинския 
съветник, влязъл в малкия 
парламент с червените 
гласове и помогнал с личния 
си вот за изместването 
от ОбС на партийните 
другари Живко Господинов 
и Христо Панайотов чрез 
пренареждане, тепърва ще 
стане ясно. Ако той още 
с окопитването си се 
еманципира и разграничи 
от хората на столетни-
цата – схемата става 
ясна. ГЕРБ е вкарал тро-
янски кон в столетница-
та.

ГЕОРГИ РУСИНОВ

ПП „Средна европейска 
класа“ ще подкрепи кандидата 
за кмет на община Средец – 
Иван Жабов от ГЕРБ, на бало-
тажа тази неделя. Това 
става ясно от публикация на 
самия него в официалната му 
Фейсбук страница. 

В нея Жабов е на снимка, на 
която пише, че СЕК го под-
крепя за балотажа.

„На втория тур на мест-
ните избори в община Средец 
ще разчитам на подкрепата 
и на партия „Средна европей-
ска класа“!“, пише кандидатът 

за кмет.
Веднага след като излезе 

тази информация от ПП СЕК 
заявиха, че те не са давали 
официална подкрепа, но пък 
това направи кандидатът им 
за кмет – Николай Стоилов, 
който заяви, че ще подкрепи 
Иван Жабов.

Средец беше общината извън 
Бургас с най-много кандидати 
за кмет. На първия тур упра-
влявалият три мандата Жабов 
събра 36.60% от вота на изби-
рателите, което не бе доста-
тъчно за победа от раз. Оспор-
вана бе битката за второто 
място между трима от оста-
налите кандидати. Втори 

финишира в крайна сметка 
Иван Кичев от „Земеделски 
съюз Александър Стамболийски“ 
с 18.89%. Трети остана Дими-
тър Янков от ПП/ДБ с 16.80%. 

Четвъртото място бе за 
Йона Чобанова от БСП с 12.99% 
от вота на жителите на об-
щината. Кандидатът на СЕК 
– Николай Стоилов, спечели 
5.09% от избирателите, кои-
то СЕК призовава сега да 
гласуват за Иван Жабов.

До предходния си мандат 
кандидатът на ГЕРБ достиг-
на с победа срещу Живко 
Гърков СДС с разлика от по-
малко от 100 гласа. Жабов е 
кмет на общината от 2011-а.

С кое се захваща първо новият 
кмет на Приморско Иван Гайков 

Има ли „троянски кон“ сред 
общинските съветници на БСП

По време на 
кампанията, 

да покрепи 
кандидата на 

ГЕРБ в Примор-
ско пристигна 

лидерът на 
партията  

Бойко Борисов
ФОТО: 

ПРЕСЦЕНТЪР ГЕРБ

Николай Стоилов от СЕК подкрепя 
Иван Жабов на балотажа в Средец
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ВЪЗПОМЕНАНИЕ

На 23 септември 2023 г. се навършиха  
100 години  
от рождението 

на

ВАСИЛ 
МОМЧИЛОВ  

ВАСИЛЕВ
23.09.1923 – 19.06.1979

Стопански и партиен 
деятел в град Айтос.

Жив, щеше да е  
на 100 години.

Да си спомним за него.
Поклон пред светлата му памет!

От семейството

ОБЯВА 
ЗА ИНВЕСТИЦИОННО 

НАМЕРЕНИЕ

Георги Ганчев Ганчев обя-
вява следното инвестиционно 
намерение: Промяна по време 
на строителство за УПИ4, кв.25, 
гр. Китен, община Приморско, 
обл. Бургас

www.faragency.bg
Следете 

новините в развитие 
и на мобилната

версия, достъпна 
за всички

смартустройства

За реклама:
056 825 435
0878 424 698

e-mail: 
far@chfar.com 

За реклама 
в Черноморски фар 

ONLINE
e-mail: reklama@

faragency.bg



ВЕСЕЛА ГОРАНОВА

Г-н Толга Оркун – ге-
нерален консул на Репу-
блика Турция в Бургас 
даде официален прием по 
случай 100 години от 
създаването на Републи-
ка Турция. Приема ува-
жиха депутати, предста-
вители на държавната и 
местна власт, на бизнеса, 
на културата и общест-
веници. 

Приема уважиха и зам. 
областният управител 

Павлин Иванов, временно 
изпълняващата длъж-
ността кмет Йорданка 
Ананиева, заместник-
кметът Красимир Стой-
чев, председателят на 
ОбС – Бургас в мандат 
2019 – 2023 година проф. 
Севдалина Турманова. 
Сред гостите бяха още 
почетните консули на 
Русия и Румъния – Тонко 
Фотев и Евгения Попеску, 
както и представители 
на турските и български 
бизнес среди.
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ЧЕРНОМОРИЕ.БГ

Как се реставрират 
стари мебели и какви ма-
териали са необходими за 
това? Отговор на тези 
въпроси даде инж. Невена 
Ганчева, интериорен ди-
зайнер. Тя показа тънко-
стите на реставрацията 
на специално събитие, 
което събра бургазлии в 
двора на Етнографската 
експозиция на Регионалния 
исторически музей в морския 
град.

Невена Ганчева показа 
нагледно как се реставрира 
чекмедже, изработено от 
масивен дървен материал 
с лакирана повърхност. 
„Често пъти намирам 
стари мебели край контей-
нерите за отпадъци“, 

сподели тя и показа една 
от находките си – стар 
стол с тапицерия.

Реставрирането има 
няколко приложения – еко-
логично е, защото намаля-
ваме замърсяването като 
не изхвърляме старите 
вещи, икономично е – не 
харчим излишни пари за 
нови мебели и е арт – дава 
възможност на хората на 
творят и да развихрят 
въображението си.

Невена Ганчева и Мари-
на Шопова стоят зад ус-
пеха на инициативата – 
проект „Арт депо за 
реставрация“ – реставри-
ране на стари мебели и 
изделия от интериора, 
които са от естествени 
материали и годни за пре-
работка.

С прием отбелязаха  
100 години от 
създаването на 
Република Турция

Не изхвърляйте старите 
мебели, реставрирайте ги
Втори живот. В Етнографския музей две бургазлийки 
показаха как се преобразява стар стол от масив

Невена и Ма-
рина събраха 

публика и хора 
с интерес към 

това да на-
мерят втори 

живот за ста-
рите мебели

ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Тази събота (4 ноември) 
от 16:00 ч. по bTV спе-
циален гост на очарова-
телните Нели и Меги в 
най-уютното и предраз-
полагащо за лични откро-
вения телевизионно 
студио – това на „Търси 
се…“ – ще бъде Стойко 
Сакалиев.

За първи път зрители-
те ще видят и дъщерята 
на футболиста – Любо-
мира, която тази година 
успя да пребори тежко 
онкологично заболяване. 

С много сълзи на очи два-
мата ще разкажат за 
трудната битка, през 
която преминава младо-
то момиче, и как тази 
болест успява да ги сбли-
жи по нов начин.

Тази година наистина 
се оказва най-щастлива-
та за футболиста, след 
като през лятото сключ-
ва брак с голямата си 
любов Габриела. Двамата 
се срещат в най-трудния 
момент – именно когато 
диагностицират дъще-
рята на Сакалиев с теж-
ката диагноза.

„Ние сме сродни души. 
Габриела е велик човек за 
мен!“, откровено и през 
сълзи ще сподели Стойко 
пред Меги и Нели. „Още 
преди да се родя, съм си 
избрала да бъда с теб!“, 
романтично ще признае 
емоциите си съпругата 
на футболиста – Габри-
ела.

За приятелствата, 
болките, сълзите и про-
роческите сънища на 
Стойко Сакалиев – от-
кровено само в „Търси 
се...“ в събота (4 ноември) 
от 16:00 ч. по bTV!

Стойко Сакалиев за трудния път към победата  
над болестта на дъщеря си – тази събота в „Търси се...“ 

Зрителите ще видят и романтичното обяснение в любов между Стойко и съпругата му  
Габриела         ФОТО: БИ ТИ ВИ

Част от предметите  
и материалите за реставрация

ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Дипломатът посреща гости                ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Толга Оркун
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